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 43שמן המניין מס'  81-המועצת העיר 

 70.70.0708מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o ומשנה לראה"עחבר מועצה  - מר גזית אילן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o מועצה ומ"מ ראה"עחבר  - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

o חברת מועצה סגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 
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 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בוזגלו מיקאל 

o חברת מועצה - גב גונן קרן 

o  חבר מועצה -מר זכריה ניסן 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חברת מועצה - גב' נעה צ'פליצקי 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה -בשארי עינב -גב' קפלן 

 

 נכחו: כמו כן 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה  - מר אמנון ארץ קדושה 

o  דוברת העירייה -הגב' נורית בייסקי 

o מנכ"לית רשת קהילה ופנאי - גב' רוני שני קדמיאל 

o סמנכ"ל קהילה והדרכה רשת קהילה ופנאי - גב' לילך שץ 

o חשבת העירייה - גב' אסתי וייסלר הרצוג 

o מנהל מחלקת הספורט - מר עצמון קצב 

o סמנכ"ל תשתיות ומ"מ מנכ"ל - מר ערן דוד 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 לכלבים. DNA  מאגר –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –הצעה לסדר  .8

 כיסוי גדרות גני  ילדים. –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .0

 ניתוקי חשמל בשכונת  אגרובנק. –של חברת המועצה שני כהן בנושא  -שאילתא  .4
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 נכסים ציבוריים. –של חבר המועצה שחר האס  בנושא  -שאילתא  .3

 החזר כספי הורים. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .5

 דרי רחוב. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .6

 .0708שבילי אופניים  –בנושא  של חבר המועצה בר שי -שאילתא  .0

 עמ'( 815רשת קהילה ופנאי.)נשלח במייל  0708תוכניות עבודה  .1

אישור מועצה לאימוץ עדכון התוספת הראשונה לתקנות ההסדרים במשק המדינה)הנחה  .9

 .   8944ארנונה( התש"ג 

 .0707( לשנת 0דוח סקור ריבעון ) .87

 .   0789דוח כספי מבוקר עיריית חולון לשנת  .88

 .0708קת תקציב תמיכות בספורט שנת חלו .80

 . HITאישור התקשרות עם מכללת -הקמת  מאגר תת קרקעי  לקליטת מי נגר  .84

פטל, כחברת בית -אישור מנהלת מחלקת הדרכה ופרט במשאבי אנוש, גב' קרן בצלאל .83

 הדין למשמעת של עובדי הרשויות המקומיות.

 הנחיות משרד הפנים.אישור שכר מנכ"ל העירייה החדש מר ארז ניסים על פי  .85

 ההודעה של ראש העיר בדבר תרומת הטאבלטים לילדים. .86

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 503פרוטוקול מס'  47

ירד מסדר . לכלבים DNA  מאגר –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –הצעה לסדר  .8

 היום.

 כיסוי גדרות גני  ילדים. –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .0

 ניתוקי חשמל בשכונת  אגרובנק. –של חברת המועצה שני כהן בנושא  -שאילתא  .4

 נכסים ציבוריים. –של חבר המועצה שחר האס  בנושא  -שאילתא  .3

 החזר כספי הורים. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .5

 דרי רחוב. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .6

 .0708שבילי אופניים  –של חבר המועצה בר שי בנושא  -ילתא שא .0
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 רשת קהילה ופנאי. 0708מועצת העיר אישרה ברוב קולות את תוכניות עבודה  .1

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אימוץ עדכון התוספת הראשונה לתקנות ההסדרים  .9

 .   8944במשק המדינה )הנחה ארנונה( התש"ג 

 .0707( לשנת 0ב קולות את הדוח הסקור ריבעון )מועצת העיר אישרה ברו .87

 .   0789מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוח הכספי המבוקר עיריית חולון לשנת  .88

 .0708-מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חלוקת תקציב תמיכות בספורט שנת  .80

אישור  -מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הקמת המאגר התת קרקעי לקליטת מי נגר  .84

 . HITהתקשרות עם מכללת

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מנהלת מחלקת הדרכה ופרט במשאבי אנוש, גב' קרן  .83

 פטל, כחברת בית הדין למשמעת של עובדי הרשויות המקומיות.-בצלאל

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את שכר מנכ"ל העירייה החדש מר ארז ניסים על פי  .85

 הנחיות משרד הפנים.

 ועצת העיר אישרה את ההודעה של ראש העיר בדבר תרומת הטאבלטים לילדים.מ .86

 

 פרוטוקול

 

. הצעה לסדר של חברת המועצה 43אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

 לכלבים. בבקשה, אלינור.  DNAאלינור מטלון בנושא מאגר 

 

 לכלבים. DNA מאגר –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –הצעה לסדר  .8

טוב, אז שלום לכולם, לפני כשבועיים הצהירה עיריית חולון בגאווה ברשתות  גב' אלינור מטלון:

דו"חות לבעלי כלבים על  022החברתיות, כי יצאה למבצע נקודתי בו ניתנו 

שוטטות ללא רצועה, יציאה עם כלב מסוכן ללא מחסום פה ואי איסוף צואת 

על המחלות  העירוניווטרינר והזהיר הווטרינר כלבים. כמו כן, הצהיר ה

והסכנות הבריאותיות העלולות להתקיים כאשר צואת הכלבים אינה 

נאספת. ואני מצטטת, "צואת כלבים עלולה לגרום להחלקה ולהתרבות 

טפילים, תולעים וחיידקים מסוכנים שגדלים בצואת הכלבים ועלולים 

עלי הכלבים מחויבים לאסוף את לגרום למחלות בבני אדם או בבעלי חיים. ב

צואת כלבם ולסלקה לפח האשפה כשהיא ארוזה בשקית. מומלץ לטייל 
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תמיד עם הכלב כאשר הוא קשור ברצועה, וזאת על מנת למנוע ממנו לאכול 

צואה, דשא, חיפושיות זבל, או כל דבר אחר שעלול להזיק לבריאותו. וכפי 

באמת מרתיעים את בעלי שאתם יודעים, הקנסות ושלטי האזהרה ... לא 

הכלבים שלא אוספים את הצואה ומשאירים אותה על המדרכה. אין שקיות 

זבל במתקנים המיועדים לכך. נכון, מדובר גם באחריות של בעלי הכלבים, 

אך הצד של העירייה להרבות בהסברה ואכיפה, אינה מספקת בלשון 

ר שאת את המעטה. ואם היו פקחי העירייה מקבלים הנחיות לאכוף בית

נושא צואת הכלבים, תושבי העיר היו יכולים לחיות בסביבה נקייה ובריאה 

יותר. וכולנו חווים את זה. אז בהמשך לדבריו של הווטרינר העירוני, אני 

רוצה להעלות הצעה לסדר. לפני כחצי שנה בערך, חבר כנסת בועז 

בבקשה טופורובסקי מיש עתיד פנה לשר החקלאות אלון שוסטר מכחול לבן 

לכלבים, שבאמצעותו יהיה ניתן לאתר את הבעלים שלא  DNAלהקים מאגר 

אסף אחרי כלבו את הצואה. מאגר המידע העירוני ייאסף על ידי הווטרינר 

והשירותים העירוניים באמצעות רוק או שיער של כלב, כך שתאפשר, רגע. 

ת כך שתתאפשר בדיקת צואה אשר נשארה במרחב הציבורי, והטלת הדו"חו

באמצעות שליחה בדואר. הבדיקות ייאספו ויישמרו במאגר המידע לצורכי 

אכיפת איסוף גללי הכלבים בלבד ואך לטובת שמירה על המרחב הציבורי 

-ולצורך זה בלבד.  רק שתדעו שבישראל יש היום כחצי מיליון כלבים, וכ

כלבים שהעירייה מחסנת. ולכן  0,022כלבים בחולון, שמתוכם  02,222

יכול להיות מאוד פשוט וקל. מדובר בסדר גודל  DNA-יך של לקיחת ההתהל

של עשרות מיליוני גללים הנשארים ברחובות העירייה, הרים, בכל השנה. 

ובחולון עשרות אלפים. בשנים האחרונות נעשו כמה מאמצים ליישם יוזמה 

מסוג זה בכמה יישובים ברחבי הארץ כמו הוד השרון, פתח תקווה, ירושלים 

תניה. אנחנו כסיעה המייחסת חשיבות רבה לתחום הבריאות והחדשנות ונ

מחד, ואהבת כלל בעלי החיים, אנו סבורים שפתרון זה יטיב עם חיי 

התושבים, יועיל לסביבה וישפר את איכות חיינו בעיר. חולון יכולה להוביל 

את המהלך המדהים הזה והמשמעותי, ביחד עם השלטון המקומי, ולפתח 

וליישם את זה בשנה הקרובה, ואין שום סיבה שחולון לא תשמור  את הנושא

 על הרחובות נקיים מקקי. 

ובין שיערות, דרושה הוראה,  DNAטוב, הסמכה לקחת דגימה כלשהי, בין  מר מוטי ששון:

דורשת הוראה מפורשת בחקיקה. לשם הדוגמה, גם כדי להזריק שבב 

לווטרינר. מאחר ומטרת המאגר  לצוואר של כלב, ניתנה הסמכה מפורשת

היא טיפול בעבירות של מטרדי איכות סביבה ולא בשל פיקוח על בעלי חיים, 

קיימת עמדה של משרד החקלאות ופיתוח הכפר כי אין לכלול הוראות מסוג 

זה בחוק עזר העוסק בפיקוח על כלבים. כלומר, לא ניתן יהיה להתנות רישיון 

גר מידע שכזה. בנוסף, ככל ותיקון חקיקה כלב או חידושו במתן דגימה למא
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מסוג זה יאושר על ידי משרד הפנים או משרד החקלאות, הרי שתוצאתו 

המיידית תהיה הצורך בהקמת מאגר מידע המחויב בהוראות חקיקה 

מחמירות בשל הכללת פרטי מידע אישיים. כל דגימת צואה שנשלחת 

ה, חד משמעית כשמדובר ש"ח. יש בעיה בהבחנ 052-למעבדה לפיענוח עולה כ

בגורים שונים מאותו הכלב. זאת אומרת, אם יש לו גורים מאותם הורים, 

. לכך נוסיף גם, כי אם נפעל בדרך זו, על DNAקשה להבחין ביניהם בבדיקת 

העלויות הכספיות, ואם נצליח לשכנע את משרדי הממשלה לאשר תיקון חוק 

ו, הסיכויים שבית המשפט העזר בהתאם, אם יקבל קנס שיבקש להישפט עלי

יבטל את הקנס גבוהים. כלומר, כל ההשקעה הכספית והמשפטית תהיה 

-לחינם. ככל הידוע לנו, אין אף רשות בארץ שהתחילה לאכוף את נושא ה

DNA  בגללי הכלבים. רק עיריית קצרין התחילה פיילוט של איסוף דגימות

בקצרין. לפי  , בשיתוף מעבדה שנמצאתDNAשיער מכלבים להקמת מאגר 

בדיקת הווטרינר העירוני שלנו, הפיילוט של קצרין נמצא בשלבים ראשוניים 

תועלת -של איסוף דגימות שיער ועדיין לא הגיע לשלב האכיפה. שיקול עלות

מובילים להמלצה על המתנה עד לתהליכים מסוג זה. שיתחילו תהליכים 

 מסוג זה. זאת אומרת, כרגע זה עוד לא בשל לשום דבר. 

אין בעיה, אני מקבלת את התשובה. אני רק אומרת שאם במידה וכן, אני  גב' אלינור מטלון:

חושבת שעיריית חולון כן צריכה לשים את זה מול עייניה כל הזמן בגלל 

כמות הכלבים והזבל שיש בבית, ובינתיים להגביר את הפיקוח. כי מה 

ה צועד, אני שקורה כרגע זה, באמת אתה הולך ברחוב, אני יודעת שאת

 בטוחה שאתה, 

 תתפלאי, אני רואה פחות.  מר מוטי ששון:

 אז אני אגיד, אז יש שכונות ספציפיות,  גב' אלינור מטלון:

 תגידי, אני אגיד.  מר מוטי ששון:

קריית שרת, נווה ארזים, שכונה, מזעזע. אגרובנק, פשוט, באמת, אתה הולך  גב' אלינור מטלון:

 ברחוב ואתה פשוט דורך.

 אני מסתובב, ואני מוכן לבדוק.  מר מוטי ששון:

 אני יכולה לתת לך רחובות ספציפיים שאתה יכול לבוא,  גב' אלינור מטלון:

 בסדר, אלינור, תשמעי,  מר מוטי ששון:

תעבירו לי רחובות מסוימים שאתם נתקלים בבעיה, אנחנו נוציא את הפיקוח  דובר:

 העירוני ונבצע שם בדיקה יותר,

 אני אשמח.  ינור מטלון:גב' אל

 רק שתדעי שאני מסתובב גם באגרובנק, עם רבקה עדן, רבקה גרה באגרובנק, מר מוטי ששון:
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 תלוי איפה. אם אתה מסתובב,  גב' אלינור מטלון:

 ד"ר רוק, רגע, אלינור, ד"ר רוק עובד באגרובנק.  מר מוטי ששון:

 ם שם. אני יודעת איפה הוא עובד, אני ג גב' אלינור מטלון:

הוא כל פעם מחפש חניה, ומהחניה עד למרפאה, חבר'ה, זה לא, אני רק  מר מוטי ששון:

אומר, התופעה הזאת קיימת. היא מודעת לכל המקומות. אפילו כשהייתי 

בארצות הברית והייתי בסין, גם שם פתאום התחילו עם צואת הכלבים. 

 כלומר, אנשים לא מקפידים. 

 נכון.  גב' אלינור מטלון:

 בסדר, אז לכן אנחנו מעלים את הקנסות. ויש, והנה, נמצאת כאן נורית,  מר מוטי ששון:

 ונעשה יותר הסברה.  גב' אלינור מטלון:

 נורית עושה הסברה, גם פרסומים עשינו,  מר מוטי ששון:

 והשקיות קקי לא ממולאות כבר מלא מלא זמן.  גב' אלינור מטלון:

א, תשמעי, אלינור, אנחנו צריכים להיות, אנחנו תראי, אבל זה ל  מר מוטי ששון:

מציאותיים. יש אוכלוסיות שלא מקפידות, לא בא להם גם לצאת בבוקר. 

 שולחים את הכלב, הכלב עושה את הצרכים שלו, הוא חוזר בחזרה, 

 בלי רצועה בכלל, משחררים. אני יודעת, מכירה.  גב' אלינור מטלון:

לים שום דבר. כל דבר, אלינור, כל דבר שנוכל לקדם את אבל אנחנו לא פוס מר מוטי ששון:

 זה, אנחנו נעשה. את רוצה לקיים דיון? 

אנחנו קיימנו עכשיו את הדיון, מבחינתי זה מספק. אבל אני כן מבקשת  גב' אלינור מטלון:

 לשים דגש. 

 בסדר, אוקי.  מר מוטי ששון:

ני אעשה דיון, נשמה. אתה יודע שאני את רוצה, זברלו, אתה רוצה דיון? א גב' אלינור מטלון:

 דקות, אז בוא. 02יכולה לעשות דיון גם של 

מי שלא יודע, חבר'ה, מי שלא יודע, לזברלו יש כלב. לבן שלו. הבן שלו גר  מר מוטי ששון:

 איתו. 

 השאלה אם זברלו אוסף את הצואה של הכלב.  גב' אלינור מטלון:

רלו אין כלב. אבל אני ראיתי את זברלו עם כלב אז לבן שלו יש כלב, לזב מר מוטי ששון:

 מטייל. ראיתי אותך, הוא מוציא אותו לטיול. 

 השאלה אם הוא אוסף, זאת השאלה.  גב' אלינור מטלון:

 כן. כן.  מר מוטי ששון:
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אז אני מבקשת ממש לשים על זה דגש אכיפה. רגע, אז אנחנו כן נעביר כל  גב' אלינור מטלון:

 נו יודעים, רחובות ושכונות. מיני מקומות שאנח

 בסדר, תמיד.  מר מוטי ששון:

 וכן, שוב, אנחנו נשמח לאכיפה.  גב' אלינור מטלון:

אני אומר את זה לכל החברים, אם מישהו נתקל באמת בתופעה כזאת, או  דובר:

 בכלל באיזשהן תופעות נקודתיות במקומות מסוימים ... להעביר לי, 

 אני, מה שאני עושה,  להעביר לו. מר מוטי ששון:

 נכון, טיפלת בהתכנסות שהייתה ...  גב' אלינור מטלון:

אני, אלינור, כשאני מסתובב ברחוב, אני מיידית, רואה איזה מפגע, מיידית,  מר מוטי ששון:

 מהשטח, מתקשר לגורם המקצועי ומודיע לו. 

 חשבתי אתה פתוח קריאה במוקד, כמוני.  גב' אלינור מטלון:

תראי, אם אני רואה, תקשיבי, אם אני רואה למשל, אתן לך דוגמה, חנקין  ששון:מר מוטי 

, שאני רואה את פחי האשפה שלו בחוץ, גם לא ביום ההוצאה, אז מה אני 04

אומר? על המקום אני רואה החצוף הזה או החצופים האלה מוציאים את 

ם, ואני הפח כי מישהו השתלט להם שם על ביתן האשפה. אז פה אין בי רחמי

מתקשר לפיקוח ואני אומר להם, למנהל הפיקוח, ואני אומר לו "תשמע, 

אותו עבריין שמוציא את פחי האשפה שלו, הוציאו את זה גם עכשיו, כשכל 

הפחים, בביתני האשפה, רק הפח שלו בחוץ. אין לו, הוא לא מבין דרך אחרת, 

אם אני רואה אז בבקשה, ישלם הוא נותן לו דו"ח. אז לכן בדברים כאלה, 

שטפטפת משפריצה על הכביש, אז מה, אז אני אחכה להעביר את זה ליוסי 

ויוסי יעביר לו? על המקום אני יודע מי האיש. פעם היה לי ברזלים כאלה, 

שזה היה משתחרר, זה הולך ככה בצורה כזאת, אזיקונים, זה משתחרר 

י שאיזה פתאום ואז אין מה שיעצור אותי, אז הייתי אולי מחפש, ידעת

מישהו הוציא את זה. חיפשתי שם באיפה, השלולית, מצאתי את זה, אני 

קופץ בחזרה ושם את הברזל. אז חסכתי הרבה קובים של מים שהלכו 

לאיבוד. אז אני מתוך זה רואה את המפגעים ומודיע. טוב, נוריד את זה 

 מסדר היום? 

 כן.  גב' אלינור מטלון:

 , אני עובר לסעיף הבא. עוד פעם, גם אלינור.היוםירד מסדר אוקי,  מר מוטי ששון:

 

 ילדים.גני כיסוי גדרות  –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .0
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כיסוי גדרות גני ילדים. ברצוני לדעת בכמה גני ילדים אין עדיין כיסוי גדרות  גב' אלינור מטלון:

שיו, אני אגיד גם מלא, ומתי הכיסוי יושלם בכל גני הילדים באופן מלא. עכ

למה אני שאלתי את השאילתא הזאת . אני לא יודעת אם אתם יודעים, אבל 

בחודש האחרון היו כמה מקרים, בחודשים האחרונים, לפני הסגר, של 

פדופילים, שבעצם עמדו מול גני הילדים ומול בתי הספר. המשטרה תפסה 

ה לדעת אם אותם אחרי כמה ימים של באמת חיפוש ומצלמות, והייתי שמח

 באמת כל הגנים מכוסים באופן מלא. 

מאינפורמציה שקיבלתי, אין בעיר גן שאין לו כיסוי גדרות מלא. לפעמים יש  מר מוטי ששון:

אנשים שהולכים עם סכין יפנית, עושים את זה. אז כל דבר כזה מיד מתקנים 

אותו. אז זה דבר אחד. ייתכן שבגנים מסוימים באופן נקודתי חסר חלק 

 העירייה, וזה בטיפול השוטף, עושים את זה כל הזמן, כי הגננת מדווחת. מ

 הגננת מדווחת בעצם על כזה דבר?  גב' אלינור מטלון:

 כן.  מר מוטי ששון:

 והאם בשערי,  גב' אלינור מטלון:

, או פחות קצת, גני ילדים. אז הגננת, אם יש דבר כזה, גם 082-יש קרוב ל מר מוטי ששון:

הורים, אומר, ראה את הזה שזה קרוע. גם כשאני עובר, אם אני אפילו ועד 

 רואה שזה נקרע, 

גני ילדים ליד בעצם בית  4ואם נגיד יש, סתם דוגמה, כי בדיוק אני זה, יש  גב' אלינור מטלון:

גנים של דתיים, של ילדים קטנים, שיש שם בעצם את שער  4ספר לוויתן, 

שהוא לא מכוסה. ויש עוד כמה  היציאה, לא הרגיל, אלא פתח המילוט,

 פתחים כאלה שהם לא מכוסים. 

 של דלת?  מר מוטי ששון:

 של שער של,  גב' אלינור מטלון:

 של שער? נו, איך הוא יהיה מכוסה?  מר מוטי ששון:

 לא, של הגדר. של ההיקפי. זה אמור גם כן להיות מכוסה. האם זה נכון?  גב' אלינור מטלון:

 לא יודע למה את מתכוונת. אני  מר מוטי ששון:

 הרי יש את הכניסה,  גב' אלינור מטלון:

 השער של הגדר?  מר מוטי ששון:

 בכל גן יש פתח יציאה חלופי, פתח מילוט.  גב' אלינור מטלון:

 חירום.  מר מוטי ששון:

 נכון. גם הוא אמור להיות מכוסה?  גב' אלינור מטלון:
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 אין לי מושג  מר מוטי ששון:

 כן? אז,  אלינור מטלון:גב' 

 אני אבדוק לך את זה ואני אתן לך תשובה.  מר מוטי ששון:

 אז אני חושבת שכדאי, אולי עכשיו שאנחנו חוזרים לתלם,  גב' אלינור מטלון:

אני אבדוק את זה, תקבלי תשובה מיוסי. נבדוק את זה ביחד עם האיש  מר מוטי ששון:

 לודביק.שאחראי על התחזוקה השוטפת של הגנים. 

אני אשמח. במיוחד עכשיו שאנחנו יוצאים מהסגר ואמורים לחזור  גב' אלינור מטלון:

בהדרגתיות עכשיו עם גני הילדים, אני חושבת שזה משהו ... מאוד מאוד 

 חשוב לעשות. 

 תקבלי תשובה אם עושים את זה או לא עושים את זה. בסדר? מר מוטי ששון:

 תודה רבה.  גב' אלינור מטלון:

 אני עובר לשאילתא הבאה. שני.  מר מוטי ששון:

 

 ניתוקי חשמל בשכונת אגרובנק. –של חברת המועצה שני כהן בנושא  -שאילתא  .4

השאילתא שלי זה על הפסקות חשמל בשכונת אגרובנק. האם ידוע לעירייה  גב' שני מסילתי כהן:

מדוע מתרחשות הפסקות חשמל לעיתים תכופות בשכונת אגרובנק, והאם 

 עירייה מתכוונת לפעול מול חברת חשמל בנושא. ראיתי את התשובה,ה

כן. לאחר בירור מול חברת החשמל, לא ידוע להם על תקלה מערכתית.  מר מוטי ששון:

בשכונת אגרובנק עשרות רחובות שמוזנים על ידי כמה וכמה קווי מתח גבוה, 

ה יכול כמה עשרות שנאים שייתכן שמוזנים מתחמ"ש שונה. זאת אומרת, ז

להיות מוזן, הבית הזה, מתחמ"ש כזה, וההוא מתחמ"ש השני. ואם פה יש 

, לפי מה שהם אומרים -תקלה אז שם אין תקלה. אז זאת אומרת, זה משהו ש

 אלה תקלות נקודתיות שמטפלים בהן. 

 כן, אבל זה משהו שממש חוזר על עצמו הרבה, בגלל זה העלינו את זה.  גב' שני מסילתי כהן:

 עובד שם דוקטור רוק.  טי ששון:מר מו

 הדוקטור עובד באגרובנק וזה נחמד, אבל זה נקודתי, גב' שני מסילתי כהן:

 רבקה גרה, רבקה, תקשיבי, שני,  מר מוטי ששון:

 בתוך ביתו ושבילו, אבל,  גב' שני מסילתי כהן:

 לא, לא, לא, בתוך מרפאתו. יש לו מרפאה.  מר מוטי ששון:

 מרפאתו, נכון. כי הוא גר בקריית בן גוריון.  :גב' שני מסילתי כהן
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 אז הוא עובד גם בבוקר, שני, הוא עובד גם בבוקר,  מר מוטי ששון:

לא, אבל הוא לא כרגע רלוונטי, כי יש תושבים נוספים בשכונת אגרובנק   גב' שני מסילתי כהן:

 שמתלוננים. 

 אז זו התשובה שיש לי.  מר מוטי ששון:

 השאלה מה אפשר לעשות בנידון חוץ מהתשובה הזאת.  ן:גב' שני מסילתי כה

 עשינו פנייה, מי שמתחזק את, אמרתי לך, זה חברת החשמל. וכל פנייה,  מר מוטי ששון:

 אם נאגד כתובות, נוכל לעזור להם?  גב' שני מסילתי כהן:

מדווחים מיד לחברת החשמל. לא, זה שאילתא שאלה.  זה לא רלוונטי. אנחנו מר מוטי ששון:

 בבקשה, תקשיבי, גם רבקה עדן, 

 כן? גרה באגרובנק?  גב' שני מסילתי כהן:

שעות גרה שם. אז אני אומר  03היא גרה באגרובנק. אז היא גם מהבוקר,  מר מוטי ששון:

 לך, 

 רף, אין תשתיות, ... חנקין, מה שקרה, נוצר מצב שיש עומס מטו גב' אלינור מטלון:

מה זה קשור לתשתיות? טוב, אלינור, את, בסדר, סליחה. אלינור, קיבלתם  מר מוטי ששון:

תשובה, זה שייך לחברת החשמל, וכל תקלה כזאת שאנחנו יודעים עליה, מיד 

מדווחים לחברת החשמל ומבקשים להקדים. אוקי, אני עובר לשאילתא 

 הבאה. 

זמן נתון, רגע, אם יודעים בזמן נתון, מישהו מדווח גם פה, אם אתם יודעים ב דובר:

 יש קשר עם אנשי,  SMSלכם על תקלה, אפשר ... ולשלוח לי 

תחמ"שים זה של חברת החשמל, לא של העירייה. טוב, אני עובר לשאילתא  מר מוטי ששון:

 הבאה. בבקשה, שחר. 

 

 נכסים ציבוריים. –של חבר המועצה שחר האס  בנושא  -שאילתא  .3

שלום. אבקש לדעת אילו מבני ציבור עירוניים מושכרים לגופי חינוך,  שחר האס: מר

עמותות, מוסדות דת בעיר, אבקש להתייחס לזהות השוכרים וגובה התשלום 

 החודשי. 

בבקשה, אתה, קיבלתם את התשובה שלי. מכללת תלפיות ברחוב יוטבתה  מר מוטי ששון:

ברנדייס מושכר -ברחוב ורבורג ש"ח בשנה. גן ילדים 0,022,222משלמים 

 לעמותת קופת חיים וחסד, 

 למה אתה ... רק של דתיים,  מר חיים זברלו:

 רגע, רגע, זה לא, זה כולם. עזוב. אחרי זה משלמים,  מר מוטי ששון:
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 ביקשתי בתי ספר,  מר שחר האס:

מט"י ש"ח לשנה. עמותת  02,222הם לא קיבלו את זה חינם, הם משלמים  מר מוטי ששון:

ש"ח לשנה. מכללת טומשין  00,2222במתחם מכללת חנקין משלמים 

ש"ח לחודש. עמותת עמך ברחוב הרצוג  00,522בקדושי קהיר משלמים 

לחודש. עמותת הסתדרות המורים במכללת חנקין משלמים  02,800משלמים 

לחודש.  00,054משלמים  02שקל בחודש. גן נטקה ברחוב שדרות קוגל  4,222

לחודש. גן פצפון יעל בכר ברחוב  ₪ 05,024משלמים  02רחוב העוגן גן ... ב

 ש"ח לחודש.  03,003משלמים  0גרינבוים 

שאלת הבהרה בבקשה. כפי שניתן לראות בפירוט הנהדר הזה אין התייחסות  מר שחר האס:

לכל גופי החינוך, בתי ספר או עמותות, או למוסדות ... בעיר. ידוע וברור לי 

בר פה בהקצאות ולא בהשכרות רגילות, לא רשמתם את זה. שמכיוון שמדו

אבל מתוך השאילתא שהועלתה, יכולתם, אתם מבינים את השאלה, 

ויכולתם טיפה להגדיל ראש וכן לספק את המידע שהתבקשתם לספק, ולא 

 ללכת ראש בקיר ובאופן ... ולא מספק. 

 ה ותשובה קצרה. שאלת אותי שאלה, תראה, שאילתא זה שאלה קצר מר מוטי ששון:

 נכון.  מר שחר האס:

אז אני מתייחס לשאלה, מה אתה רצית. בבקשה, זו הרשימה. יש לך עוד  מר מוטי ששון:

 שאילתא, תעביר לישיבה הבאה, תקבל אותה. 

בוודאי. אבל יכולתם לחסוך גם לכם, גם לנו, לכולנו. חבל שאתם לא זה, חבל  מר שחר האס:

 שאתם לא, 

 נשים שרצו לשכור, השכרנו להם. עדיף להשכיר, א מר מוטי ששון:

 ארנונה. ארנונה.  מר שחר האס:

חבר'ה, תשאלו שאלות ברורות, קצרות, תקבלו תשובות קצרות, אין מה  מר מוטי ששון:

 לעשות. שאילתא, בבקשה, שחר. 

 4 ולא יגידו לנו, "לא, זה ארוך מידי, היו שם שתי שאלות וחצי. לא, היו שם מר שחר האס:

 שאלות בכל השאילתא". 

 חבר'ה, תקפידו, יש תקנות.  מר מוטי ששון:

כל שבוע אנחנו משחקים את המשחקים האלה. כל ישיבה משחקים את  מר שחר האס:

 המשחקים האלה. 

 אבל כתוב.  מר מוטי ששון:

 כתוב.  מר שחר האס:
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לתא ומה זה תגידי מה כתוב בתקנון. בבקשה, תגידי להם. מה זה השאי מר מוטי ששון:

 הצעה לסדר, בבקשה. ... בקול רם שכולם ידעו. 

בואו נקרא בבקשה את ההגדרה לשאילתא. בואו, בבקשה. ... אתה צודק.  מר שחר האס:

טעות שלנו. יתוקן לקראת הישיבה הבאה. פשוט אנחנו לא אלה שמרימים 

יד ואומרים כן על הכל שראש העיר אומר בגלל שהוא נתן לנו סגנות, אז 

 חנו, יש לנו גם שאלות. אתה מבין? אתה מבין? אנ

 ... לאיזה רמה אתם מביאים את,  גב' רבקה עדן:

 אנחנו מביאים את הדיון? הוא לא אמר חסר לשני איזה שאילתא, נכון?  מר שחר האס:

 חבר'ה, נו באמת.  מר מוטי ששון:

קי? לי יש שאלות אז אני לא מרים אוטומטית יד על כל דבר שמוטי אומר, או מר שחר האס:

 גם. אני תורם למועצת העיר. אוקי? 

 ולמה אתה חושב שהם לא שואלים,  מר מוטי ששון:

 אז אם חסרה לי שאלה, אוקי? אתה לא צריך להעיר לי.  מר שחר האס:

 שחר, אני קורא לך לסדר.  מר מוטי ששון:

 שב. שב. מתחילת הישיבה אתה רק מעיר לנו.  מר שחר האס:

 זברלו,  :מר מוטי ששון

 שב. תן לנו לשאול ותן לנו לקבל תשובות.  מר שחר האס:

שחר, אני מבקש, אני קורא לך לסדר, אתה לא יכול להתפרץ. המיקרופון  מר מוטי ששון:

 אצל שחר, ושחר, 

 אפשר להתפרץ בלי?  מר שחר האס:

 לא, לא. שחר, אני מבקש, תשמור על תרבות, בחייך.  מר מוטי ששון:

 שישמרו על התרבות שלנו. שלא יגידו לנו כמה שאילתות אנחנו ... או לא,  מר שחר האס:

שחר, אתה התפרצת. הייתה לך שאילתא, קיבלת תשובה. אני עובר לסעיף  מר מוטי ששון:

 הבא. 

 אנחנו רוצים להקריא רגע את ההגדרה של שאילתא?  מר שחר האס:

 עו פעם אחת ולתמיד. תגידי מה זה שאילתא. תקריאי להם. שיד מר מוטי ששון:

"רשאי חבר מועצה להגיש לראש העירייה שאילתא בכתב על עניין עובדתי  גב' יונת דיין:

בתחום תפקידי העירייה, לרבות בעניין תאגידים עירוניים. היא תנוסח 

בקצרה ובצורת שאלה בלבד. ראש העירייה או חבר המועצה הממונה ישיב 

אילתא ויקרא את התשובה ,שהסמיכו, ישיבו בכתב ובקצרה על הש

 בשאלה". 
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נהדר. אז השאילתא הקודמת לפי השאילתא הזו ששלחתי, לא התקבלה, כי  מר שחר האס:

 , -אותיות מעבר ל 3היא הייתה עוד 

היא לא תתקבל. אתם מתחכמים. יש שאילתא, שאילתא אחת, אתה רוצה,  מר מוטי ששון:

 שכתוב בהוראות.  תגיש שתיים, אבל תגיש שאילתא כמו

אנחנו לא מתחכמים בכלל. אתם קטנוניים, וזה בדיוק עומד בהגדרה, כי  מר שחר האס:

 ההגדרה, 

 שחר, אתה רוצה להמשיך את השאילתא הבאה?  מר מוטי ששון:

 

 החזר כספי הורים. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .5

הסטטוס העדכני של החזר כספיי הורים החזר כספי הורים. נבקש לדעת מה  מר שחר האס:

במוסדות החינוך, כולל הורים לילדים שעלו לכיתה א', כולל לכמה בתי אב 

 כבר הוחזרו הכספים ומתי צפוי התהליך להסתיים. 

סדרה של שאלות בשאילתא אחת. במענה ... אבקש להדגיש כי בכל בתי  מר מוטי ששון:

לבוגרי בתי הספר, כיתות ו' וי"ב,  הספר, בלי יוצא מן הכלל, הוחזרו הכספים

לעוזבים בית הספר מכל סיבה שהיא, בתהליך של זיכוי או החזר כספי כפי 

שמשרד החינוך מאפשר לעשות. לגבי גני ילדים, ההחזר נעשה דרך הארנונה 

לאחר חישוב שנעשה עם כל גן בנפרד. להורים שאין ארנונה פעילה, נמצא 

שה לקבל מידע על פי בתי אב, המידע לא בתהליך עדיין בטיפול. לגבי הבק

מצוי אצלנו, ועל מנת להשיגו יש צורך בתשלום לשעות רבות של עבודת רואה 

 חשבון. 

תלמידים שקיבלו זיכוי בקרן קרב,  05,222מבחינת המספרים, אז מתוך  מר אמנון ארץ קדושה:

ים, תלמיד 0,022בתי אב שלא קיבלו. ובגני ילדים, מתוך  002נשארו עדיין 

 שיש לטפל. הם ייסגרו בחודשיים הקרובים.   542נשארו עוד 

 בחודשיים הקרובים. אוקי.  מר שחר האס:

 רק.  0,322תלמידים נשארו  00,222-צריך לשים לב שכמעט יותר, מ מר אמנון ארץ קדושה:

שאלת הבהרה. מי החליט שאת הזיכוי, הזיכוי יעשה דרך הארנונה, והאם  מר שחר האס:

 שהו שצריך לעבור דרך מועצת העיר? זה לא מ

קודם כל, זה סוכם עם ועד ההורים עצמו, עם החינוך ביחד, וזה גם דווח פה  מר אמנון ארץ קדושה:

כבר כמה פעמים. זה שאילתא לא ראשונה, לדעתי גם שלך בנושא הזה, וזה 

גם דווח כאן, שזה המנגנון שעושים. שבהתחלה זה קוזז כנגד החינוך, 

ין חינוך, כנגד הארנונה, ובמידה ולא בארנונה, יחזירו להם את ובמידה וא

 הכספים לחשבונות הבנק. 

 תודה.  מר שחר האס:
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 זה לא פעם ראשונה, מר אמנון ארץ קדושה:

 אוקי, תודה רבה. שאילתא הבאה של בר שי. בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

 דרי רחוב. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .6

האם העירייה מנהלת רישום של מספר דרי הרחוב בעיר, והאם קיימת  מר בר שי:

 תוכנית עירונית שדואגת לטיפול ולשיקום דרי הרחוב? 

עיריית חולון מנהלת רישום של דרי רחוב. קיימות תוכניות רווחה עירוניות  מר מוטי ששון:

 המשתלבות בתוכניות הארציות. 

חוב ועושים איתם דברים? מכניסים אותם עושים, מגיעים לאנשים האלה בר מר בר שי:

 לבתי מכסה? מה? 

מטפלים בהם, מוצאים אותם, מטפלים בהם, מנסים לסדר להם גם דיור.  מר מוטי ששון:

 אוקי, אני עובר לשאילתא הבאה, שבילי אופניים, בר שי. 

 כמה יש כאלה?  מר בר שי:

 הוא שאל כבר את השאלה.  מר מוטי ששון:

 אבל כמה תוכניות כאלה יש?לא,  מר בר שי:

זה לא כמה שאלות הבהרה. כתוב שאלת הבהרה שלא הבנת. שחר, אני  מר מוטי ששון:

מבקש לא להפריע לי. הוא שאל את שאלת ההבהרה, קיבל תשובה. אני עובר 

לשאילתא הבאה, שבילי אופניים. בר. טוב, שחר, אני מבקש לא להפריע. 

 בבקשה, בר. 

 

 .0708שבילי אופניים  –עצה בר שי בנושא של חבר המו -שאילתא  .0

 ? 0200אוקי. כמה קילומטר שבילי אופניים צפויים להיסלל במהלך שנת  מר בר שי:

 קילומטר.  4.5-צפויים להיסלל כ 0200במהלך שנת  מר מוטי ששון:

וכמה, כל אלה זה בעצם המהיר לעיר או שיש גם משהו שהעירייה יזמה פה  מר בר שי:

 , -ב

 הכל מכל.  ששון: מר מוטי

 מה זה הכל מכל? מר בר שי:

 אחדד טיפה בעניין הזה. היוזמות של העירייה ...  :0דובר 

אבל יש כל מיני פרויקטים כמו בהופיין, שכבר הופכים את זה ולא עושים  מר בר שי:

 את שביל האופניים. יש כל מיני, 
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 ... לפרט לך, אבל בגדול,  :0דובר 

 ות, יש רשימ מר מוטי ששון:

 הקילומטרים?  4.5למה לא יכולת לפרט את  מר שחר האס:

 לא, לא, אני לא אפרט אבל,  :0דובר 

 למה?  מר שחר האס:

אתה רוצה להגיד לו איך לשאול שאלה? אתה מנסה להתערב יותר מידי  מר מוטי ששון:

בישיבות. כל דבר יש לך הערה. אבל כשזברלו קפץ שנייה אחת, אז אתה 

יחה, תלמד את פקודת העיריות, מה כתוב. הייתה שאלה קפצת עליו. סל

 קצרה, לא, אני לא נותן לך זכות דיבור. סליחה, אין לך זכות דיבור. 

 בפקודת העיריות רשום שאם, מר שחר האס:

 אין לך זכות דיבור.  מר מוטי ששון:

 בפקודת העיריות רשום שאם אני מבקש,  מר שחר האס:

 קורא לך פעם ראשונה לסדר.  סליחה, אני מר מוטי ששון:

 ימים.  4אם אני מבקש ...  מר שחר האס:

אני קורא לך פעם שנייה לסדר. אני מציע לך להפסיק לדבר, אחרת נוציא  מר מוטי ששון:

רשת  0200אותך החוצה. אני עובר לשאילתא, לסעיף הבא. תוכנית עבודה 

 קהילה ופנאי. בבקשה, 

 לא מתביישים. עוברים על החוקים ו מר שחר האס:

 אני מבקש ממך לצאת.  מר מוטי ששון:

 אתה עובר על החוק.  מר שחר האס:

 פעם שלישית, תצא החוצה.  מר מוטי ששון:

 זו הייתה פעם שנייה.  גב' אלינור מטלון:

לא, אמרתי פעם שנייה ועכשיו זה פעם שלישית, תצא החוצה. אני מבקש  מר מוטי ששון:

 שתצא החוצה, שחר. 

 ימים,  02 האס: מר שחר

 אני מבקש שתצא החוצה,  מר מוטי ששון:

 ימים חיכיתי לתשובות שלך,  02חיכיתי לתשובות שלך,  מר שחר האס:

שחר, אתה עושה ומתפרץ כל הזמן, מתי שנוח לך ומתי שאתה רוצה. אני  מר מוטי ששון:

 מבקש לצאת החוצה. 

 שחר, צא רק, תירגע רגע ותחזור.  גב' אלינור מטלון:
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 רשת קהילה ופנאי. 0708תוכניות עבודה  .1

אוקי, מי מציג? לילך, את או רון? רוני. רוני, בבקשה. רוני, מי שלא יודע, היא  מר מוטי ששון:

 המנכ"לית של רשת קהילה ופנאי. 

 רוני המנכ"לית החדשה,  דובר:

תחיל מזה שאני שלום לכולם. שמי רוני, אני נמצאת בתפקידי כבר כחודש. נ גב' רוני שני קדמיאל:

מאוד מתרגשת לעמוד כאן, ובאותה מידה גם מרגישה הרבה זכות וכבוד. 

שמעה של חולון יוצא למרחוק, לא רק כעיר הילדים אלא גם כעיר של שיתופי 

פעולה ושל בילוי וקהילה. להיות כאן בחודש הזה ולגלות שזה לא רק שם, 

ת עליי, שצריך אלא גם קורה באמת, זה נעים לכשעצמו. והתובנה שנוחת

להיות לי חלק, או שמעתה חלקי בהובלה משותפת של בינוי קהילה ועבודה 

בשיתופי פעולה, מרגשת לא פחות. ביאליק אמר פעם שלא רואים את הרוח, 

אבל היא זו שמנווטת את הספינה. החלק השני של דבריו היה שזה לא 

אליק. הסמרטוטים בראש התורן, אבל זה היו החלקים המשעשעים של בי

אין לי ספק שהרוח הנושבת בחולון בכלל ובשיתופי הפעולה בין הרשות 

לרשת, היא רוח הקהילה. הקמת המוקדים הקהילתיים ומרכז מרסל, הוא 

ההוכחה הכי עכשווית לכך שהרוח היא כנראה נכונה. היא נכונה תמיד, והיא 

יותר נכונה בפרט בימי קורונה. תוכנית העבודה שלילך תציג תכף, משקפת 

מכל את ההתמודדות עם הבלתי ידוע בתקופה של חוסר ודאות, כשאין הרבה 

במה להיאחז חוץ מזה בזה ובקהילה. בלי להזניח אף אחד, בלי לשכוח אף 

אחד, ובלי בהכרח לבשל ולהאכיל, אלא יותר לעבוד ביחד ולבנות את 

בין , בסוף מזון, בין אם הוא גשמי ו-המטבחים הנכונים שיבשלו ביחד את ה

אם הוא רוחני. אני לא אאריך בדברי, אני מניחה שכולכם תבינו. אני עדיין 

עם שלט ל', ומתכוונת להמשיך ללמוד לצד עשייה. בהזדמנות אני מבקשת 

להודות לכל השותפים בעיר חולון ולעומד בראשם, ראש העיר, מוטי ששון, 

נהלת לחברה למתנ"סים, שנושבת בנו רוח, לתושבים, לעובדי הרשת, לה

הרשת בראשו של מוטקה נתנזון, לורדה לוי שהייתה המנכ"לית עד לא מזמן, 

המנכ"לית היוצאת, על הובלה של ארגון להישגים גדולים. ותודה לך, לילך, 

 ולצוות עובדי הרשת. ערב טוב לכולם ובריאות טובה. 

א מהיר אז אני אעשה את זה מהיר. אתם כבר יודעים שקצב הדיבור שלי הו גב' לילך שץ:

דקות. טוב, אז  02-דקות, אני אעשה את זה ב 02מאוד. מאחר וגם נתנו לי 

כדי לעשות את הסיפור קצר, גם קיבלתם את כל הספר הזה, שזה ממש לרדת 

לרזולוציות. אני כן רוצה רגע להציג את הבסיס לתוכניות העבודה, מה היו 

בנה ומודל הנחות העבודה שלנו, ואיך כל התוכניות נכנסות לאיזשהו מ

עבודה, שלא משנה איפה תפתחו את הדף ותקראו את הפסקאות או את 
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הנקודות הקטנות, זה רלוונטי להצגה הכללית. אז עצמון, בבקשה. אז אתם 

מרכזים עירוניים. זאת אומרת, חלק  2מרכזים,  8יודעים מה זו הרשת. 

ל אני מהמבנים כרגע לא עובדים ולא פועלים לאור הסגר בשנה האחרונה. אב

מסתכלת על היום שאחרי, בסדר? לא לזמן הנתון כרגע אלא היום שאחרי. 

נמשיך. זה פשוט מה זה הרשת. עצמון, תן קליק. היה לי חשוב להביא עד 

הבית את החלק הקהילתי, בסדר? ויש פה נתונים שספרנו נכון לאוגוסט 

היו  0200-, ממש ברמה של ספירה, איפה כל אחד נמצא. תסתכלו רגע, ב0220

מתנדבים. שתבינו שאני סופרת את המספרים האלה, זה אנשים  220לנו 

מבוטחים. זאת אומרת, זה לא מספר מונפץ, אלא מי מבוטח כמתנדב בעיר. 

מתנדבים חד פעמיים, בעיקר בשכונת ג'סי כהן, כפרויקטים,  052והיו לנו 

ים פרויקטלים. הקורונה, עם כל החסר ועם כל המרוכבות, גם הביאה דבר

 040טובים, או לפחות מראה את הצד היפה של תושבי העיר החולון. 

מתנדבים קבועים, שחלקם עשו את זה בטלפונים מהבית, בעיקר האזרחים 

הוותיקים שנלקחה מהם, נלקחה האפשרות בכלל לצאת ולהתנדב. אבל 

אנשים, בעיקר צעירים מאוד שלא עבדו בסגרים, יכלו לבוא ולהתנדב  0,822

זון, בכל דבר שנדרשנו ונתבקשנו לעשות. שזה בעיניי להראות כמה בחלוקת מ

אנשים, כשיש להם אפשרות, הם עושים את זה. וזו נקודת פתיחה מצוינת 

לקהילה. בעקרון, במבחן התוצאה, מה שרציתי להראות שם שהקורונה, 

ואני הולכת רגע לנתון האחרון, אוקי? לא, לאו דווקא. יוזמות של תושבים, 

ברים שאנחנו מודדים זה כמה תושבים בעצמם יוזמים, מקדמים אחד הד

פעולות וגם מגייסים עוד תושבים כדי לקדם את הפעולות האלה. תסתכלו 

תושבים  8,088יוזמות של תושבים, אני עוד אפרט אותן,  50, 0202-שהשנה ב

נהנו מהפעולות האלה. כלומר, הסיפור של חוסן והיכולת של תושבים לעשות 

צמם, לא רק שזה מחזק את התושבים, זה מחזק גם את כולנו. קהילה עבור ע

חזקה זו קהילה שיכולה לתמוך אחד בשני, ולא לחכות רק שמישהו, איזה 

אב גדול או אח בוגר או מישהו יציל אותנו, אלא המשמעות זה לעשות עבור 

, 0200עצמנו. וקחו את מספר האירועים בדיגיטל, זה שאם בשנה רגילה כמו 

תושבים נהנו מפעולות שהרשת ייצרה, אז דווקא הדיגיטל הנגישה  44,222

את זה. שילשנו את כמו המשתתפים בזכות זה שלא צריך לצאת מהבית. 

בלחיצת כפתור בזום אפשר לעשות את הדברים. אוקי? מתוך המציאות 

הזאת, בעצם שמנו יעדים. מחוברות ארגונית של העובדים, ואני אגיד רגע 

פעמים  4ם, ואתם יודעים כולכם, יצאו לחל"ת. ברשת יצאו למה. עובדי

יציאה. כדי לייצר רצף, כדי לייצר -יציאה, כניסה-עובדים לחל"ת, כניסה

חיבור אחר כך, כדי שאנשים באמת יחזרו עם לב חפץ לעבודה, חייבים 

לשמור על קשר ולייצר את המחוברות הזאת. זה לא קורה באופן טבעי אם 

זה. התייעלות ארגונית, כולכם יודעים, גם הכנסות הרשת  לא עובדים בשביל

נפגעו באופן דרמטי ודרסטי, ולכן נדרשנו לעשות פעולות כדי לייעל. לייעל 
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את הארגון. חוץ ארגוני, זה תדמית. בסופו של דבר, כשמרכזים סגורים ואין 

 מי שעונה לטלפון, זה פוגע בתדמית. וגם פה, באופן מאוד מאוד ישיר, אנחנו

צריכים לעשות פעולות שביום שאחרי נוכל לעבוד ביחד. וחיזוק תהליכי בינוי 

הקהילה, עבודה עם קבוצת החוסן, שכונתיות. לא, אני כבר אומרת לכם מה 

אנחנו הולכים לעשות. מיד אני אציג את זה. אני אציג, מבטיחה. ואם לא, 

דע, אנשי אתה תשאל אותי, אני אענה לך. אתגרים בשנת הקורונה. מי שיו

קהילה מאוד דומה לאנשי טיפול וחינוך, הדבר אולי החזק ביותר, או כלי 

העבודה החזק ביותר זה עבודה עם אנשים. נלקחה מאיתנו ביום בהיר אחד, 

המיומנות החזקה ביותר של העובדים שלנו. להיפגש פנים מול פנים ולייצר 

ת עצמנו באופן אינטראקציות בין אנשים. ופתאום היינו צריכים להמציא א

חדש. ולכן זה אתגר. הפעלת מסגרות במתווים, לצערי הרב שלא אנחנו 

מחליטים, ולפעמים מנותק מכל מציאות. ובסוף, מי שעומד בפרונט מול 

התושבים זה אנחנו. דיסוננס ערכי, היה מתח מאוד מאוד גדול. אני חייבת 

הבדידות  לומר שהוויכוח אם פותחים מועדונים של אזרחים ותיקים, כי

הורגת לא פחות מהקורונה, מה יותר חשוב, פיזי או נפשי? זה כל הזמן עמד 

לנגד עינינו. מתי כן, מתי לא ומתי אנחנו, זה מתאפשר לנו לעשות את זה. 

צורך בהתייעלות ארגונית, וזה אומר שאנחנו כן בנינו מבנה אחר שונה 

יית שיטות עבודה ומותאם, עם פחות עובדים בנקודת הזמן הזאת. וכמובן בנ

של סגר מלא, סגר חלקי וללא סגר בכלל. זאת אומרת, כל הזמן אנחנו 

צריכים לשנות את מתודות העבודה שלנו. בחרתי להציג את תוכניות 

העבודה, אנשי החינוך, הטיפול, הרפואה וכדומה, אני לא מחדשת לכם עם 

אנחנו פירמידת הצרכים של מאסלו, אבל זה בסיס של כל אדם ואדם. אם 

עוסקים באדם לאדם אדם ולא זאב, אז זה בסיס שהוא חשוב. אני אציג לכם 

את תוכניות העבודה, פנים ארגוני וחוץ ארגוני, דרך הפירמידה של מאסלו. 

בסדר? אז בואו נלך לחוץ ארגוני, לקהילה. ככה, בבסיס בבסיס בנינו מערך 

דים מוקדים קהילתיים. המרכז הקהילתי סגור, אבל המוק 02של 

הקהילתיים עובדים כל הזמן. המשמעות של מוקדים קהילתיים זה שיש 

וואטסאפים שכונתיים שמופצים לתושבים על ידי קבוצות תושבים, 

והמטרה היא לתת מענה לכל מה שצריך. משפחה בבידוד וצריך להוציא את 

הכלב לגינה, אז מישהו מתנדב, ילך ויוציא את הכלב. משפחה בבידוד ואין 

לות לילדים, אז יש ערכה להפעלה של הילדים. מישהו בודד, מישהו לה פעי

צריך טלפון, מישהו קשה לו במשהו, בעצם המוקדים הקהילתיים, על ידי 

מתנדבים, מייצרים את המפגש עם התושבים. אחד, זה אומר שאכפת לנו. 

לא לרשת, לעיר, לעירייה ולתושבים. שניים, זה כשאני מקבל וזה משמעותי 

יש סיכוי שאני גם אחר כך ארצה לתת כשאני אוכל לתת. יש פה  עבורי,

איזשהו מסר של ערבות הדדית, שכנות טובה, וכל יכולת בעצם של אדם לתת 

ביכולות שלו. אין טובים יותר וטובים פחות, כאלה שיכולים יותר, יכולים 
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פחות. כולם יכולים לתת את מה שהם יכולים. יש פה כמה חבר'ה מאוד מאוד 

ילים. חיזוק, תוכניות לחיזוק חוסן אישי ולקבוצות. תראו, אחד הדברים פע

המורכבים ביותר זה חוסן. הקורונה הזאת באה אלינו בהפתעה. חלק 

מהאנשים מסוכלים להתמודד יותר ולחלקם הרבה יותר קשה. יש תופעות 

שהן תופעות שבטח כולכם מבינים, זאת אומרת, קיצוני, מוחמר או נהיה 

בזמן קורונה. התוכניות של חוסן אישי לקבוצות מוחלשות  קשה יותר

ומודרות, זה ללוות את האנשים בתקופת המשבר. וזה לא משנה כרגע אם 

ליוצאי העדה האתיופית, שהיו מנטורים לבני נוער שהלכו לאיבוד  NLPזה 

בתקופה הזאת, או קבוצה תומכת של מה שנקרא צמצום אגרסיות, תוקפנות 

אגיד את זה, אבל אני אגיד את זה. תופעות האלימות  במשפחה. אני לא

עולות. אנשים שם במצוקה. זה עולה, ואנחנו בעצם מאתרים את הקבוצות 

האלה ונותנים להם כלים בשיתוף הרווחה, עם הקהילה ויחד עם הקהילה 

בעניין הזה. יש פה לא מעט תוכניות כאלה בתוך התוכנית עצמה, של חיזוק 

חלשות. צרכים מיוחדים, אזרחים ותיקים בודדים, וכל קבוצות מודרות ומו

הקבוצות הראשונות שעלולות להיפגע מהמצב הזה. מיזמים לחיזוק 

הקשרים וההיכרות בין השכנים ברמת בניין, רחוב ושכונה. התפיסה של 

העבודה הקהילתית היא לא ברמה עירונית. היא ברמה שכונתית, היא ברמת 

ן בקריית איילון, או לא משנה אם הבניין הוא בית, היא ברמת בניין. בניי

משפחות בבניין, לפעמים לא מכירים אחד  002באגרובנק או בקריית שרת, 

את השני. כל התוכניות של "בתים מאירים", של "הכר את השכן", של 

לבדוק מי בדלת, מי השכן שלך בדלת ולמפות. יש לנו היום רשת של נציג 

מפיצים את זה לבניינים כדי לעזור ולהיעזר.  בבניינים, שכשיש משהו אנחנו

המשמעות היא שלא נהיה לבד בנקודות שצריך אותנו. אוקי? וזה לא הרשת 

כרשת, זה הפלטפורמה שאנחנו מאפשרים כדי שתושבים יוכלו לעשות את 

זה. ואתם לא יודעים איזה יופי ואיזה התרגשות כשאנשים עושים את זה. 

לשלומך, לא רק בטלפון אלא דופק בדלת וכשמישהו דופק בדלת ושואל 

"הכנתי כבר מרק, אז הנה, קח מרק ליום שישי". וזה קורה כל -פיזית, ו

הזמן, והרבה. אוקי? אם מדברים על חיזוק הקשרים וההיכרות בין השכנים, 

ובכלל, אנחנו מדברים פה גם על חגיגות ימי הולדת. כן, פתאום קיבלנו טלפון 

ה לא בעיר, שאמא שלה חוגגת יום הולדת, שהיא במוקד הקהילתי מבת שגר

שכלה באותה שנה את הבן שלה, בן צעיר, ואף אחד לא נמצא שם, וכל 

השכונה יצאו לחגוג לה יום הולדת כדי שהיא לא תהיה שם לבד. אז אלה 

, חיזוק 3דברים מהדברים הקטנים ועד הדברים היותר גדולים. לגבי 

במרחב המשותף. עבודה קהילתית, וכל מפגשים בין קהילות ויצירת קשרים 

החוברת הזאת, מייצרת שני ממשקים. אחד, קשר בין אנשים. בעיר הגדולה, 

לייצר מרחב שבו אני לא אנונימית, זה אתגר. יש אנשים שרוצים להיות 

אנונימיים וזה בסדר. יש אנשים שהם אנונימיים לא מבחירה. אז קודם כל 
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קשר, אפשר לייצר גם את הגשר בין  זה לייצר קשר. אחר כך, כשייצרנו

קהילות, בין קבוצות, בין שכונות, בין אנשים. ובעצם, הממשק הזה של 

חיזוק המפגשים בין הקהילות, זה אומר שאם בן גוריון וג'סי כהן הם שכונה 

ביחד, אז המזווה הקהילתי ייתן מענה לכולם ולא רק למי .... או אם אנחנו 

מיוחדים, חלק מהסיפור זה המפגש של  מדברים על אוכלוסיות צרכים

דורי בין -אוכלוסיות מיוחדות עם הקהילה הרגילה. חלק מהמפגש זה הבין

אזרחים ותיקים לצעירים ונוער, ויש הרבה מאוד תוכניות עכשיו של הנוער 

עם האזרחים הוותיקים. זאת אומרת, כל התוכניות שתקראו בחוברת 

בריקה הזאת. ומימוש עצמי. בסופו שעוסקות במפגש בין קהילות, נכנס לרו

של דבר, היה סקר בעיר חולון והרבה מאוד תושבים ציינו שיש להם חוסן 

אישי גבוה. חוסן אישי גבוה אומר, שאם אני מרגישה שאני מסוגלת 

להתמודד עם המציאות המורכבות, אני יכולה גם לראות את האחר. ויש פה 

ילים או בקבוצות חוסן. יש הרבה מאוד קבוצות של תושבים שנמצאים כפע

בכל שכונה היום קבוצת חוסן של פעילים, שבעצם היא זאת שמזהה את 

הצרכים בשכונה, מגייסת את התושבים בשכונה, בתמיכה רשתית, בתמיכה 

של הרשת, כדי לפתור את הבעיות בתוך השכונה. קובי, אני יכולה להגיד, 

ם גם מתל גיבורים, אבל מאוד פעיל בשכונה שלו. אני חושבת שלמדו את הדג

היום יש את זה בקריית שרת, בבן גוריון, בלזרוס, במרכז העיר, בנווה ארזים 

ובכל השכונות. עד סוף השנה יהיה לנו בכל שכונה שיש מוקד קהילתי, 

קבוצת חוסן פעילה שעוברת הכשרה, מקבלת את הכלים, ובסופו של דבר 

ור הלאה. זה לגבי העבודה בתוצרים שלה גם מגייסת יותר אנשים. בוא נעב

החוץ ארגונית, בסדר? העבודה הקהילתית. רוב התוכניות שתקראו בחוברת 

נכנסות לקטגוריות האלה. החלק השני של התוכניות הן פנים ארגוניות. 

בסוף, שארגון יוכל להתמודד הוא צריך גם לבסס את עצמו ולתת את הכלים 

יות, מבנים, תקציבים וכוח ומתודולוגיות כדי לעבוד כמו שצריך. אז תשת

אדם, אז אם אנחנו מדברים על תשתיות, ואתה שאלת מה אנחנו עושים כדי 

להתייעל, אז זה עונה לך על התשובה. הכנסת מערכות טכנולוגיות לשיפור 

השירות, בסופו של דבר, היום אנחנו עובדים בשביל המערכות הטכנולוגיות. 

ו וישרתו את התוצרים שאנחנו אנחנו צריכים שהמערכות יעבדו בשבילינ

רוצים. וכבר עכשיו התחלנו בפיילוט ברישום של המוקדים, של הרישום לגיל 

הרך בצהרונים. מאחר ויש סגר והמרכזים היו סגורים, פתחנו מוקד עירוני 

 03שהוכיח את עצמו. כמות התשבחות של התושבים שקיבלו מענה תוך 

חו להירשם כמו שצריך, לא נעים שעות, במיידי, לבעיות של הרישום, והצלי

לי להגיד שזו השנה הכי טובה, שפיצחנו את השיטה בזכות המגבלה. לפעמים 

המגבלה מייצרת את היצירתיות הזאת ליצור את זה, ואנחנו כנראה נמשיך 

עם המוקד הזה ונהפוך את כל הרישום למעונות, לצהרוני גני ילדים, בתי 
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ה. חס וחלילה, אנחנו נמשיך את זה גם הספר, כמוקד עירוני אחד שנותן מענ

 בלי הקורונה, אני מבטיחה לך. נחסוך את זה. 

אני חייבת לפרגן לך בקטע הזה, כי גם אני השתמשתי באופן אישי במוקד  גב' שני מסילתי כהן:

 שעות. זה היה מדהים. 3הזה וקיבלתי תשובות אחרי 

 איזה כיף. וזה לא היה בשנים עברו,  גב' לילך שץ:

 זה היה מאוד לא צפוי ומאוד משמח.  ' שני מסילתי כהן:גב

אז אני שמחה. ואנחנו גם נדאג לשמר את זה ולשפר את זה. אז זה לגבי העניין  גב' לילך שץ:

הזה. התאמת הנהלים במציאות המשתנה, אין מה לעשות, אבל חלק, אנחנו 

צריכים להתחיל לקצר את התהליכים בגלל שצריך לתת תשובות מהרגע 

בלילה, וביום שני בבוקר  00-להרגע. כשיש מתווה ביום ראשון שמשתנה ב

אנחנו מקבלים מתווה חדש, אנחנו צריכים לנוע אחרת. זה משנה לנו הרגלי 

עבודה והרבה מאוד נהלים. תהליכי חיזוק חוסן אישי ומקצועי, חבר'ה, 

הצוותים שלנו, ואני לא אגיד את זה, אני חושבת שרופאים, אני חושבת 

שצוותי הרפואה מרגישים את זה, אני חושבת שצוותי החינוך מרגישים את 

זה, מותשים מהסיטואציה הזאת. כניסה ויציאה, וכן עובדים ולא עובדים, 

ומתי עובדים ואיך עובדים, וכן קפסולות ולא קפסולות, אנשים נשברים 

 בדרך. ובסופו של דבר, התפקיד שלנו זה לשמור על החוסן גם של העובדים

שלנו. יש לנו לא מעט עובדים שאיבדו, חלק מבני הזוג שלהם, מקורות עבודה 

ומקורות פרנסה. אנשים כן במשברים מסוימים. אנחנו כן נותנים תמיכה. 

אנחנו כן מלווים ככל שאנחנו יכולים ומחזקים איפה שאפשר. וכמובן 

להתמודד עם המציאות והעמימות הזאת. הכשרות צוותים לעבודה 

ת, מה זה עבודה היברידית? פעם אנחנו נפגשים, ופעם זה בזום, ופעם היברידי

זה אינטרנטי, ופעם זה פיזי. כלומר, לעבוד גם וגם וגם, ולא לעשות קטיעה 

של רצף העבודה שלנו. ואם צריך להרגיל, וחבר'ה, יש לנו גם עובדים שהם 

כלים בוגרים, מבוגרים. חלקם לא טכנולוגיים. צריך ללמד אותם להשתמש ב

האלה בלי לחץ, ולהיות מסוגלים לעשות את זה בצורה מיטבית. חבר'ה, אני 

חייבת לומר לכם, רישום למעונות ולפעוטונים התחיל. היום התחילו אסיפות 

ההורים בזום, כי אין ברירה. כי צריך לעשות אסיפות הורים ולעשות ימים 

ות אותה. פתוחים בזום. זאת שיטה חדשה שאנחנו כל הזמן לומדים לעש

ומימוש החזון זה הידוק העבודה המסונכרנת והסינרגטית עם הרשות. יש 

אגף קהילה, יש צוות קהילה של הרווחה, יש רשת קהילה ופנאי, שזה בעצם 

המינהל הקהילתי שהיא זרוע של הרשות, עובדים ביחד. לא אחד על השני, 

ברמה של אלא ביחד. זה מכפלת כוח, זה יכולת גם להתייעל כספית, בטח 

היכולת לעבוד סינרגטי ולהרוויח עבודה אפקטיבית. אז קודם כל תודה רבה 

 על ההקשבה, וזהו. זריז. 
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אפשר שאלות? יש לי הרבה. כן? אפשר? טוב, אז קודם כל, רוני, המון  גב' שני מסילתי כהן:

בהצלחה. באמת, הגעת לבית. אני עבדתי ברשת קהילה ופנאי, אז לרשת 

פינה חמה, חמה מאוד. אז יש לי כמה שאלות. אני כמובן קהילה ופנאי יש 

 קראתי את כל תוכנית העבודה, עם שני ילדים בבית, 

 האמת שאני מאמינה לך.  גב' לילך שץ:

דף. אז אני אשאל שאלות. יכול להיות שזה שאלות, אבל, כל התוכניות -דף גב' שני מסילתי כהן:

עוד חצי שנה כנראה שעדיין האלה מתייחסות באמת לעוד חצי שנה מכאן, ו

הקורונה תהיה כאן. אז כל תוכניות העבודה לא כל כך כאילו מתייחסות 

לקפסולות או זומים. לא רשום על זה כמעט כאילו, אולי בכמה תוכניות 

עבודה, האם זה משהו שבאמת יתממש או אתם רוצים לחזור לשגרה עוד 

 חצי שנה. 

אחר ובשנה שעברה, כשיצאנו לדרך בהתלהבות לא, מה שאנחנו בנינו, מ גב' לילך שץ:

יתרה, בינואר כתבנו תוכנית עבודה לעילא ולעילא, שמנו אותה בצד, גנזנו 

ולא פתחנו, כי שום דבר לא יצא לידי ביטוי. וזה מבאס. זה בעיקר מבאס. 

לכן אני אמרתי שכל הבסיס פה, אחד לחצי שנה לפרטי הפרטים, זה לא אומר 

ר. אבל את החלק הראשון, כי עוד חצי שנה בואו נראה שלא נמשיך אותה מעב

, ואז אנחנו ממשיכים את הכתיבה או as isאם אפשר להמשיך את זה 

בעלילה ומתאימים את זה אחרת. רוב הפעולות  shiftשאנחנו עושים 

שרשומות פה הן יכולות להתממש בסגר מלא, בסגר חלקי או בלי סגר בכלל. 

הדברים, רשת עד הבית, יהיה כנראה בזומים. לכן הסיפור ההיברידי, רוב 

דברים יהיו בזומים. ברגע שיש מתווים, אנחנו בדרך כלל פועלים לפי 

המתווים. אפשר לפתוח, פותחים. אי אפשר, לא פתוחים. למשל, אזרחים 

ותיקים פתחנו, אבל את הצרכים המיוחדים לא הצלחנו לפתוח כי הם לא 

עם אנשים בוגרים, שהם בפיגור ברמה יכולים לשמור מרחק. כשאתה עוסק 

שכלית של ילדים קטנים, הם לא שומרים על המרחק, ואז טראח כולם 

נדבקים. אז אנחנו כן עושים את ההתאמות לפי הצורך. ואם לא, אנחנו 

עושים את זה בפעולות אחרות. אני חייבת לומר שחלק מהאנשים פשוט 

לראות שהכל בסדר.  הגענו אליהם הביתה. פשוט כדי לבקר אותם, כדי

 בגינה או בחצר.  0-4לעשות מפגשים של 

 אז בעצם תוכנית העבודה דינמית.  גב' שני מסילתי כהן:

כן. ממש ממש כן. בהתאמה למציאות שתהיה לנו. אי אפשר כבר היום לצפות  גב' לילך שץ:

 שום דבר. קטונו. 

ואף אחד לא יודע מה מצפה  אחד הדברים שמדברים עליהם היום, מאחר גב' רוני שני קדמיאל:

לנו, ואם יש בכלל מצב של אחרי הקורונה. יכול להיות שהמצב יהיה עם 

. אנחנו לא בדיוק יודעים מה זה, אבל new normal-קורונה. מדברים על ה
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. אנחנו מאוד משתדלים להיערך, וכאן אני כבר new normal-מדובר על ה

אני מנסה בעזרת הצוות מדברת ברבים, כי זה אחד הדברים הראשונים ש

 new-. וההיברידיות היא חלק מהתשובה לnew normal-להוביל, את ה

normal .אנחנו לא יודעים. החיסון, אנחנו כבר יודעים שאולי צריך שלישי .

כך שכל דבר כזה אנחנו מנסים שתוכניות העבודה יהיו מותאמות בכל 

וברור לנו שמי שישרוד הוא מי שידע לחשוב מחוץ  סיטואציה אפשרית,

 לקופסה ולהתאים את הפתרונות למצב, ולא הפוך. 

תודה. עוד שאלה. יש מיזם שנקרא צבר לנוער. זה מיזם שאנחנו מאשרים  גב' שני מסילתי כהן:

בני נוער כל הזמן,  5אותו כמעט כל הזמן בישיבת מועצה, אבל הוא מונה רק 

 מה. והשאלה שלי היא ל

כי זה, עוד הפעם, יש תוכניות שהן תוכניות מסה, שאת באה ואומרת, כמו  גב' לילך שץ:

מד"צים, בסדר? אני אדבר רגע את העולמות שאנחנו מכירים. מד"צים, 

חבר'ה בקורס מד"צים, או לא, קבוצה יותר גדולה, כי זה  022יכולים להיות 

יפה מה שנקרא, כל נער חבר'ה יותר חזקים. בסופו של דבר, פה תופרים חל

בני נוער נורמטיביים. זאת אומרת, זה לבנות כדי  52-כזה הוא בערך שווה ל

 להצליח לייצר צמצום פערים וחזרה לאיזשהו תפקוד. זה חבר'ה, 

 זה המקסימום בפרויקט הזה?  5 גב' שני מסילתי כהן:

כי זה דורש מהם לא, לא, לא, ממש לא. זה פשוט כי הם צריכים להתמיד,  גב' לילך שץ:

 02משמעות עצמית. כי לעבוד ולהתפרנס זה לא פשוט. הם יכולים להתחיל 

. לא רצינו לציין או לצייר שום מספר שהוא לא אמיתי. 8או  0או  5ולסיים 

 כרגע זו נקודת ההתחלה. זה לא אומר שיש מגבלה על העניין הזה. 

 זה פרויקט כבר שנים.  גב' שני מסילתי כהן:

. זה נורא 0והיו פעמים שהיו  00, היו פעמים שהיו 00כן, אבל היו שנים שהיו  שץ:גב' לילך 

תלוי מי בני הנוער שמתחילים את השנה ואיזה תהליך דורש ונדרש מהם, 

וזה לא פשוט בכלל. קחו בחשבון שיש הרבה פרויקטים שהם פרויקטים 

וכדומה. רחבים. גינות קהילתיות, פעילויות מנהיגות, מעורבות, התנדבות 

יש פה גם תוכניות מסה להרבה בני נוער בתוכנית, ויש תוכניות שהן לא הרבה 

בסך הכל, אבל הן תופרות את החליפה פר בני הנוער, בעיקר הנוער בסיכון 

 או הנוער שעברו כבר את, עברו. גלשו למעבר. 

שנה שעברה, אוקי. ברוב תוכניות העבודה, גם נראה לי דיברנו על זה  גב' שני מסילתי כהן:

בתוכניות העבודה אין כל כך הכשרות ושילוב של נוער, אוכלוסיות מיוחדות 

בתוך מרכזי הנוער. ואני לא מדברת על תוכנית עמיתים או תוכנית שאנחנו 

 מכירים, אלא באמת בני נוער שמשולבים בתוך קבוצות, 

 יש, דווקא יש,  גב' לילך שץ:
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 רק במנשה יש,  גב' שני מסילתי כהן:

בני נוער  0לא רק במנשה, גם בקליין משלבים. יש תוכנית שאמורה לשלב  ב' לילך שץ:ג

 בקבוצות רגילות. 

בני נוער במרחב כולו. אבל שוב פעם, זה כאילו ממש טיפה  5נכון. רשום עד  גב' שני מסילתי כהן:

בים, כי יש המון בני נוער שהם אוכלוסיות מיוחדת, שרק צמאים ומחכים 

 בבית. 

 נכון. יש פה שני סוגי תוכניות. סוג אחד הוא סוג של,  לילך שץ:גב' 

 אני לא מדברת על כנפיים של קרמבו, זה תנועת נוער.  גב' שני מסילתי כהן:

תוכניות, שוב, להזכירכם, תוכניות העבודה שאנחנו  4יש לנו את רעים, יש לנו  גב' לילך שץ:

תוכניות  4. יש לנו מגישים זה לא השוטף. זאת אומרת, זה אלה שמחדש

 שכבר עובדות. הן לא חדשות. 

 אני לא מדברת על התוכניות האלה אבל.  גב' שני מסילתי כהן:

 לא, לא, אבל רגע.  גב' לילך שץ:

 אני מדברת על שילוב בתוך קבוצות במרכז נוער רגיל.  גב' שני מסילתי כהן:

ין עכשיו, כמו רקפת, שזה אז אני אומרת, אז כל הקבוצות האלה שאני אצי גב' לילך שץ:

חבר'ה עם חרדה חברתית, כמו תוכנית רעים, שזה חברה גם כן עם איזשהו 

מה שנקרא, על הרצף, הם עובדים במרכזים הקהילתיים. הממשק, ושוב, 

ביום בנוכל להיפגש, הוא בשילובים. הם מקבלים תוכנית צבועה עבור עצמם, 

ד. הם חלק בלתי נפרד הם מחוזקים, ואז את הפורימון הם עושים ביח

מהטקסים הקהילתיים, בתקווה שנצליח לייצר כאלה ונוכל להיפגש. אבל 

הם כן אמורים להיות משולבים בפעילויות הרגילות שבשכונה ובקהילה. הם 

מקבלים חיזוק פנימי ואז משתלבים בקטע הזה. ואת צודקת, יש לנו עוד 

 הרבה, 

 י החינוך, יש הכשרות לצוות לגב גב' שני מסילתי כהן:

כן. יש ליווי מקצועי בדרך כלל. ואני חייבת לומר שיש לנו עוד הרבה מה  גב' לילך שץ:

לעשות בעניין הזה. הנה, בדיוק היום נפגשנו עם הצוות של הרווחה להיפגש 

עם ההורים של צבר ולראות איך מייצרים חוגים מותאמים לחבר'ה עם כל 

יוכלו להשתלב בקבוצות רגילות. המגבלות או הצרכים המיוחדים, כדי שהם 

 יש לנו הרבה עבודה עוד לעשות, אני מסכימה איתך. 

תודה. השאלה האחרונה זה לגבי שיתוף הפעולה עם אגף קהילה, שרשמת  גב' שני מסילתי כהן:

 בתוכנית העבודה שלך. קראתי, קראתי. 

 אפילו אני כותבת תוכניות עבודה.  גב' לילך שץ:
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קראתי לקראת הסוף. רציתי לדעת איך זה יראה. כי זה בעצם אגף קהילה,  גב' שני מסילתי כהן:

ויש את רשת קהילה ופנאי, שזה גם קהילה, איך קהילה נטמעת בקהילה? 

 כאילו מה, 

קהילה,  אז אני חייבת לומר רגע, שבעצם הרשת היא המינהל הקהילתי. אגף גב' לילך שץ:

יש גופים בתוך הרשות, אז אני אגיד רגע משהו. אגף הקהילה הוא בעצם, 

מבחינתי, דרך אגב, ברכתי על המהלך הזה אם תשאלי אותי למה. כי אני 

חושבת שהחיבור, כשיש מישהו שזה האג'נדה, ובעצם האחריות שלו הוא 

וף יש לחבר לכל המחלקות, זה חוסך לנו הרבה כיתותיי רגליים. כלומר, בס

גם את בית העולה. בסוף יש מתנדבים. בסוף יש פעילות שיושבת בתוך 

העירייה. אם יש מישהו שמתכלל ומסתכל על התמונה הרחבה ועושה את 

החיבורים הנכונים, בעצם יש לי פרטנרית היום שיכולה לייצר לי את 

החיבורים, ושאני אעשה איתה את החיבורים בצורה מיטבית. לא אני, לילך, 

מה האישית, אלא אנחנו כארגון. ואז מה שקורה זה, שתיקחי בחשבון בר

שאנחנו מכוונים לאותה המטרה. כלומר, אם מדברים על קולקטיב אימפקט, 

על זה שהמערכות מסתכלות על אותו כיוון ורצים ביחד, אז יש לי היום 

שותפים. שותפים שזאת האג'נדה שלהם. אני רק בירכתי על זה. זה אומר 

ל שמבחינת הרשות הסיפור הקהילתי חשוב. חד משמעית. ועכשיו קודם כ

צריך להתחיל לעבוד ביחד. לכן, בתוכנית העבודה שלי, כשבונים מערכת 

צריך לבנות אותה בצורה חכמה, שלא נדרוך אחד על השני אלא נרוץ ביחד, 

במכפלת הכוח. זה מה שאנחנו נעשה. ויש תפיסה, קולקטיב אימפקט זו 

ת מאוד מאוד ברורה, ידועה, מאתגרת, והיא עכשווית. זאת תפיסה ניהולי

 אומרת, צריך פשוט ליישם את זה. זה התפקיד שלנו. 

 המון תודה.  גב' שני מסילתי כהן:

 בכיף.  גב' לילך שץ:

רגע, יש לי עוד כמה שאלות. ככה לפי מה שראיתי בתוכנית העבודה, יש לי  גב' אלינור מטלון:

 גם עוד שאלות, כן? 

 חשבתי, אוקי.  ' לילך שץ:גב

לא רק שני קראה. בעצם הרבה מתוכניות העבודה, בכמעט כולן היה רשום  גב' אלינור מטלון:

, זברלו, בטח אתה שומע אותי. בעצם ראיתי, בכל תוכנית העבודה 40.0-עד ה

, שבעצם בניתם כבר את, ישבתם עם רכזים ובניתם 40.0-בעצם רשום עד ה

 כבר תוכניות עבודה. 

 , יקירתי. נקודת ההתחלה היא בינואר ואילך. 40.0-מה פתאום, מתחיל מה גב' לילך שץ:

. כלומר, עכשיו תוכנית העבודה מתחילה לעבוד ואנחנו 0.0-כלומר, מה גב' אלינור מטלון:

 מתחילים זה, 
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 עכשיו, בטח.  גב' לילך שץ:

בתם בעצם על לבנות את כלומר, לא עשינו, במהלך החודש האחרון לא יש גב' אלינור מטלון:

 התוכנית.  

בטח שכן. כל התוכנית הזאת נבנתה במהלך דצמבר. אנחנו לא בונים תוכנית  גב' לילך שץ:

עבודה שהיא מנותקת תקציב. זאת אומרת, התקציב נסגר בדצמבר, זה 

דצמבר, מסנכרנים את זה  -אומר שכותבים את תוכניות העבודה בנובמבר

 עם התקציב שנוכל להציג, 

... במהלך החודש האחרון, בעצם התוכנית כבר התחילה לפעול או שאתם  גב' אלינור מטלון:

 מחכים ...? 

 לא נעים לי להגיד, רובנו בסגר, אז אנחנו לא באמת,  גב' לילך שץ:

בדיוק, זאת השאלה הבאה שלי, מה קורה עם כל שאר העובדים של הרשת  גב' אלינור מטלון:

 ומה הצפי שלהם. שעדיין לא חזרו לפעילות 

זה שאלה מצוינת, הלוואי והייתי יודעת. אני מקווה שביום שלישי יתחילו  גב' לילך שץ:

 82%בתי הספר, נתחיל להחזיר. ברגע שמערכות החינוך מתחילות אנחנו 

 חוזרים. 

כן, אבל גם בין הסגר השני לשלישי אמרו את זה ובסוף זה לא קרה. לא  גב' אלינור מטלון:

 כל העובדים.  החזירו את

 0,322, מתוך 0,222בטח שזה קרה. לא החזירו את כולם, אבל חזרו. חזרו  גב' לילך שץ:

בכלל לא רצו לחזור. בסדר? כי משלמים  052. להגיד לך משהו? 0,222חזרו 

לא יכולים  052-, אז למה להם לחזור ולקבל את אותו הדבר. ו02%להם 

את אומרת, מה שלא חזר זה מה שלא לעבוד. אם אין חוגים ואין פעילויות, ז

 ניתן להפעיל, לא סתם. 

 הבנתי. זה לא סתם שהם לא חזרו.  גב' אלינור מטלון:

 ממש לא. ממש לא. הלוואי והיינו יכולים להחזיר את כולם.  גב' לילך שץ:

יש לי שתי שאלות אחרונות גם, אצלי. גם, בהמשך לעובדים, הבנתי שכמה  מר בר שי:

ו במהלך התקופה הזאת, ואם יש איזה תוכנית לאיך לגייס עובדים גם פרש

 באמת הרבה, חלקם מנהלים של המרכזים, 

אחד, אני אשמח איתכם הצעירים לחשוב באמת איך מגייסים, בטח לגיל  גב' לילך שץ:

הרך ולצוותים מסוימים, אנשים שרוצים לעבוד בחינוך בתחילת הדרך. 

אופציות למקומות עבודה עם לצעירים היום, לצערי הרב, אין הרבה 

המציאות הזאת. אני אשמח לעשות חשיבה. תמיד צריך לשפר את העניין 

הזה, זה האתגר הכי גדול שלנו. ברמת ניהול ורכזים זה יותר פשוט. ברמת 

אנשי שטח של גיל רך זה הרבה יותר מורכב. אני אשמח לעשות חשיבה יחד 
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ריך לפצח את הקוד הזה. לא, איתכם, ותגידו לי איך להביא את הצעירים. צ

לא, לא מתנדבים, אסור. מתנדב יכול להיות בנוסף, לא במקום איש צוות. 

ואנשי צוות, מבחינתי אנחנו רוצים את הצעירים בחינוך. אם נצליח לפצח 

את זה, פתרנו הרבה מאוד מורכבויות. אני אשמח. אנחנו נשמח מאוד 

אות איך אפשר לעשות את להיעזר בחשיבה שלכם, בראש הצעיר שלכם, ולר

 זה. 

שאלה נוספת היא, דיברת באמת על המתנדבים, לגבי איך מגיעים באמת  מר בר שי:

למתנדבים האלה בשכונות. אני ספציפית פחות מכיר אצלי בבניין או 

 בשכונה. 

יש המון, גם פרסום בפייסבוק, גם פרסום בווטסאפים, גם חברים מביאים   גב' לילך שץ:

יש מודעות גם דרך הרשות, דרך אתר העירייה, דרך אתר את החברים, 

הרשת, בארגוני מתנדבים מפיצים את זה. ואני אגיד משהו שאני תמיד 

מתבאסת, לא משנה כמה נפרסם ונפיץ, תמיד יהיו את אלה שיגידו "אבל לא 

ראינו. לא שמענו". לא משנה מה. גם את זה עוד לא פיצחנו. הלוואי והייתי 

ל כפתור וכולם ראו את זה בלייב בעניין הזה. תמיד לא רואים יכולה ללחוץ ע

 ולא פגשו, ויש כל כך הרבה דברים מופלאים שיש בעיר ופשוט לא רואים. 

 יש אינסטגרם לרשת?  מר שחר האס:

יש לצעירים את האינסטגרם. כן, יש, יש אינסטגרם. אני פחות מבינה בזה,  גב' לילך שץ:

 אנחנו יכולים להשתחרר, המפקד? סליחה, אבל כן. עוד משהו? 

 שיהיה מלא בהצלחה.  גב' אלינור מטלון:

, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0אוקי, חברים, מי בעד אישור התוכנית, מי בעד?  מר מוטי ששון:

יש פה? חבר'ה, אתם יכולים להצביע?  02, יכול להיות 02, 05, 03, 04, 00, 00

, 04, 00, 00, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0כולם מצביעים.  אני רוצה לראות אם

פה  אושרבעד,  02בעד. מי נגד? אין נגד. יש נמנעים? אין נמנעים.  02, 05, 03

, 0200-אחד. אני רק מזכיר לכם, תוכנית העבודה של רשת קהילה ופנאי ל

. אושר. תודה רבה לרוני, תודה רבה ללילך, לכל הצוות שהכין את החומר

ברשותכם.  04טוב, חברים, אני עובר לסעיף הבא. אני רוצה רגע לעבור לסעיף 

נמצא כאן ערן, סמנכ"ל תשתיות וממלא מקום המנכ"ל. אז, ערן, אתה רוצה 

 להסביר או שאני אסביר? יונת, תסבירי? 

 

 .  HITאישור התקשרות עם מכללת -הקמת  מאגר תת קרקעי  לקליטת מי נגר   .9

בסדר היום, שהמועצה תאשר בעצם  04טוב, יש בקשה אליכם בסעיף  גב' יונת דיין:

א' לפקודת העיריות. הסעיף  008לעירייה התקשרות בפטור ממכרז לפי סעיף 

מדבר על מצב מיוחד בו המחזיק בשטח מגיש בקשה להיתר, ובמסגרת 
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התהליך, במסגרת התוכנית החלה על השטח, ישנן גם עבודות פיתוח שצריך 

בעצם מציע לעשות אותן, והתשלום ילך אליו במקום לקבלן  לעשות, והוא

כלל קודם כל דיון מקדים בוועדה  008שיזכה במכרז. סדר הפעולות לפי סעיף 

המקצועית. ערן, סמנכ"ל תשתיות כמ"מ מנכ"ל, מהנדסת העיר, מימי פלג, 

גזבר העירייה, אמנון ארץ קדושה, ואני, בתור היועצת המשפטית. כל אחד 

המקצועי שלו. דנו בדברים, וגיבשנו את  input-הביא את ה מהצדדים

ההמלצה שהוגשה לכם וגם פורסמה, בהתאם לסעיף באתר האינטרנט 

 . 04העירוני. 

כן, אם יש לכם שאלות, כן. זה נמצא בתוך, רק להבהיר את זה פשוט. השטח  מר מוטי ששון:

ת שזה שלהם הזה בזמנו ניתן למכון הטכנולוגי לחכירה לדורות, שהמשמעו

forever ומה שקורה, שאנחנו עושים שם מאגר מים, אבל אנחנו רוצים .

להזרים את המים שלנו בצומת שם למאגר. יש שם בצומת הופיין, זה אנשי 

המקצוע אמרו, ששם המאגר בגלל השיקוע שיש שם, בוא לפה, ערן, תסביר 

ם זה שקע. יש לו. בוא לפה. נכון. קודם כל, אני אומר לך, שם תמיד יש כי ש

שם שקע שהמים מתנקזים לשם. ומאחר, דקה, אל תסבירי לי מה אני צריך 

להגיד. מאחר ויש שם את המאגר, הם עושים עכשיו, בונים שם את המעונות 

ואת החניון, ואנחנו צריכים לעשות שם איזה מאגר שינקז את המים, 

 מהצומת יעביר לשם, אבל זה כרוך בעבודה. 

 ר יהיה? איפה המאג דוברת:

שם, בשטח שלהם. יהיה שם גם חניון וגם מעונות סטודנטים וגם מאגר תת  מר מוטי ששון:

 קרקעי, שהמים יתנקזו לשם. רב שימושי. הנה, זברלו הסביר. 

טוב, ראש העיר לא צריך אותי, הוא יודע יותר טוב ממני. מה שקורה זה ככה,  מר ערן דוד:

א קולט מים. גם ההסתדרות מתנקז אנחנו נמצאים שם בשקע אבסולוטי. הו

לכיוון ההוא בצינור תת קרקעי דרך דגניה, גם האזור ההוא הוא נופל על שקע 

גולדה, יש שם -שיש לו בעיתיות. היה שם בור, כל הזמן קיים הבור בפיכמן

בור. הבור הזה הולך להיסגר עם המבנה של המעונות. כדי ליצור מצב שאנחנו 

עיר ונזקים, גם ברכוש וגם חלילה בנפש, בעצם לא יוצרים עכשיו הצפות ב

הפתרון אומר שהמכללה תבנה בתת קרקע שלה של מבנה המעונות מאגר תת 

קרקעי, אנחנו נביא את המים מכל האזור לתוך המאגר התת קרקעי הזה, 

ונפחית משמעותית את הסיכון להצפות באזור. עכשיו, באזור הזה אין פתרון 

יגיד "יש פתרון אחר, יש זה". אין פתרון. זה  אחר. זה לא שעכשיו מישהו

הפתרון היחיד שקיים באזור הזה. המכללה הביעה את ההסכמה בעצם לבצע 

את זה, ואנחנו מברכים על זה. אנחנו חושבים שזה הפתרון הכי נכון לאזור 

הזה, וזה ייתן מענה לעיר. בסוף זה רק לטובת העיר. כל הפתרונות האלה 

ם היום, של להשתלב עם יזמים, זה העתיד. כאילו, אין שאנחנו הולכים אליה
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משהו, אין לנו בעיר שטחים שאנחנו יכולים להגיד "בואו נעשה מאגרים תת 

קרקעיים בעיר". אנחנו נלך לראות את זה גם בשצ"פ של ההסתדרות, 

שעושים שם גם בהמשך פינוי בינוי ברחוב ההסתדרות. חלק ממטלות 

קעיים. ובכלל, היום, כל הנושא הזה של היזמים יהיו מאגרים תת קר

מגרשים, המגרשים קולטים את המים, ועל פי התוכנית החדשה של, גם 

תוכנית עירונית וגם תוכנית של מינהל התכנון, המגרשים עצמם, היזמים 

קולטים את המים בתוך העיר ושומרים את, בתוך המגרש, ושומרים את 

 וצה. שזה בהחלט שינוי לטובה. המים בתוך המגרש ולא מוציאים את זה הח

 מדוע אבל זה ללא מכרז? למה, לא, מדוע לא במכרז? מדוע לא לצאת,  מר שחר האס:

 אי אפשר, זה בנייה אחת. הוא בונה את המעונות,  מר ערן דוד:

 לא, שאלתי למה לא לצאת למכרז.  מר שחר האס:

. אני לא יכול לבנות לו אני מסביר. זה שטח שלהם, הוא בונה את המעונות מר ערן דוד:

 את, אני אענה, שנייה. 

 שאלתי שאלה, אני מחכה לתשובה. אני אשמח לשמוע. בבקשה.  מר שחר האס:

אני לא יכול לבנות את המאגר והוא יבוא מעליי, אנחנו, אי אפשר ליצור מצב,  מר ערן דוד:

 קודם כל זה קרקע שלהם. דבר שני, אי אפשר ליצור מצב שאנחנו בונים את

החלק התת קרקעי והם באים ובונים את המעונות. אני לא יכול לבנות בשטח 

שלהם. וזה אחריות אחת. בסוף זה ביסוס של, המאגר הזה זה הביסוס של 

המבנה, זה חלק מהמבנה. אי אפשר לפצל את הבנייה במצב כזה, זה לא 

 הגיוני. זה לא, לא משהו סביר. 

י מחוות הדעת המשפטית, כמובן. אבל רציתי לא, זה שהחוק מאפשר הבנת מר שחר האס:

 להבין מדוע, 

 קוב.  3,222 מר ערן דוד:

 מבין, מבין.  מר שחר האס:

 אם יהיה יותר,  מר ערן דוד:

 לא, זה שזה הגיוני, בוודאי שזה הגיוני.  מר שחר האס:

אם יהיה יותר, תהיה גלישה לרחוב בעצם. אבל הרחוב יקלוט רק את  מר ערן דוד:

 קוב יספוג המאגר,  3,222-. זאת אומרת, את ההגלישה

 , -... המאגר נמצא מתחת ל דובר:

 גולדה. -. איפה פיכמןHITלמעונות של  מר ערן דוד:

 זו עמותה?  HIT מר שחר האס:
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 מכללה.  דובר:

עמותה אז  אני יודע שזה מכללה, מכללות הן עמותות. היא עמותה? אם היא מר שחר האס:

 הצעות מחיר על פי פקודת העמותות.  4היא מחויבת לקחת 

לבצע עבורנו. זה רק נגר עירוני. זאת אומרת, הבור הזה יקלוט רק נגר עירוני.  מר ערן דוד:

 הם, בנפרד יש להם פתרון למגרש שלהם. 

 ... מבקשת שאותו יזם שמבצע לה את העבודות, שיעשה גם את המאגר של מר מוטי ששון:

 העירייה. עכשיו, את לא יכולה להכניס קבלן לתוך קבלן שבונה שם. 

 הוא הנמיך עוד שתי קומות במבנה המעונות כדי ליצור עבורנו את המאגר.   מר ערן דוד:

 כדי ליצור עבורנו, עבור העירייה, את המאגר הנוסף.  מר שחר האס:

 רק לנגר עירוני.  מר ערן דוד:

 ? לא? פעם היה. HITת העיר שהם חברים בדירקטוריון של יש נציגים במועצ מר בר שי:

 הנה, אמנון, תן לאמנון. אמנון בדק את זה.  מר ערן דוד:

שנייה. אנחנו עשינו בדיקה כלכלית, לראות שאנחנו לא משלמים יותר. בדקנו  מר אמנון ארץ קדושה:

ה לפי מכרזים של העירייה את כתב הכמויות של הקבלן. הוא יצא אפילו טיפ

יותר זול מהעלויות שאם אנחנו היינו עושים את זה. הנושא הזה גם נבדק. 

כחלק מהוועדה נבדק הנושא ההנדסי, נבדק גם הנושא הכלכלי, שאנחנו לא 

 משלמים יותר מידי. נבדק. 

 וזה גם חכם לתת לאותו קבלן. אחר כך קבלן אחר,  :0דובר 

 אי אפשר אחרת. אי אפשר אחרת.  מר ערן דוד:

 ... את התקנות.  :0דובר 

 בהצלחה שיהיה לכם. קדימה, מה עוד?  מר זאב ניסים:

אוקי, חברים, מי בעד אישור הקמת מאגר תת קרקעי לקליטת מי נגר, אישור  מר מוטי ששון:

, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0? קיבלתם את החומר, מי בעד? HITהתקשרות עם מכללת 

, 0, 0, חבר'ה, תצביעו מי בעד. 0, 0. עוד פעם. רגע, זברלו ספרתי? 00, 02, 0, 8

. אולי 00, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0? ספרתי. 00. מי 00, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4

נמנעים.  5, 3, 4, 0, 0בעד, אין נגד. מי נמנע?  00הם יצאו כבר. לא, לא. מי נגד? 

 . אני עובר לסעיף הבא. אושר

 ? רגע, דילגנו על סעיפים, לא מר בר שי:

 לא, לא, אני ביקשתי לעבור כדי לשחרר את ערן. אוקי, אני חוזר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:
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אישור מועצה לאימוץ עדכון התוספת הראשונה לתקנות ההסדרים במשק  .87

 .   8944המדינה )הנחה ארנונה( התש"ג 

, אישור המועצה לאימוץ עדכון התוספת הראשונה לתקנות 0סעיף  מר מוטי ששון:

, מצורף 0044סדרים במשק המדינה, בסוגריים הנחת ארנונה, התש"ג הה

 בזה. 

פורסמה הטבלה בתקנות ההנחה בארנונה, שלפיה נמדדים אחוזי ההנחה  גב' יונת דיין:

שאפשר לתת למה שנקרא מבקש, נזקק לפי מבחן הכנסה. אנחנו מבקשים 

להפעיל , כדי שנוכל לפיה 0.0.00-שמועצת העיר באמת תאמץ אותה החל מ

 את ההנחות. 

 היא בעצם מקלה על התושבים?  מר בר שי:

היא מעודכנת לפי קביעות של המדינה, לא שלנו. אנחנו פשוט רוצים לאמץ  גב' יונת דיין:

 אותה כי אחרת אין לנו תוקף לעבוד עליה. 

, 04, 00, 00, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0, בר, מה איתך? 4, 0, 0אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

פה אחד. אני עובר לסעיף  אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  05. אוקי, 05, 03

 הבא. 

 

 .0707( לשנת 0דוח סקור ריבעון ) .88

. בבקשה, אסתי. אסתי היא חשבת 0202דו"ח סקור רבעון שני לשנת  מר מוטי ששון:

 העירייה. 

במועצה שהתכנסה לפני חודש אישרנו את הדו"ח הכספי  ערב טוב. בעצם גב' אסתי וייסלר הרצוג:

, 0202לספטמבר. מה שמובא בפניכם הערב הוא הדו"ח הרבעוני לשנת  42-ל

שהוא סקור על ידי רואה החשבון שמונה לעירייה על ידי משרד הפנים. לכן 

הכרונולוגיה קצת הפוכה, אבל אנחנו מחויבים להביא את זה אחרי הסקירה 

 2-ן. אז בעצם זה דו"ח שמסכם את הפעילות של העירייה לשל רואה החשבו

. הדו"ח, אתם יכולים לראות בעמוד, רק רגע, 0202חודשים הראשונים של 

, את התקציב הרגיל של העירייה. כמובן אין חריגה 2סליחה, בעמוד 

 04.5בעודף של  0202מתקציב. העירייה סיימה את המחצית הראשונה של 

אתם יכולים לראות  0הרגיל. בתקציב הפיתוח בעמוד מיליוני שקל בתקציב 

מיליוני שקלים. זהו. אנחנו בעצם  03.3שהעודף לתקופת הדו"ח הוא 

לספטמבר, ואנחנו  42-התקדמנו מאז. כבר אישרנו, כמו שאמרתי, את ה

 . שאלות? 0202כרגע, ממש בימים אלה, בישורת האחרונה של סיכום שנת 

, 5, 3, 4, 0, 0? מי בעד? 0202הדו"ח הסקור לרבעון שני לשנת  מי בעד אישור מר מוטי ששון:

. אני אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  02, 05, 03, 04, 00, 00, 02, 0, 8, 0, 2

 בעד, אחד נמנע. כי בדיוק נכנס חברנו קייקוב.  02בעד,  05עובר, מה? סליחה, 
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 .   0789דוח כספי מבוקר עיריית חולון לשנת  .80

. חבר'ה, זה שנה 0200טוב, דו"ח כספי מבוקר עיריית חולון לשנת  ששון:מר מוטי 

 שהסתיימה, כבר מבוקר על ידי רואה החשבון. בבקשה, אסתי או אמנון? 

כן, אני. אז ככה, הדו"ח שנמצא לפניכם הוא בעצם הדו"ח הכספי המלא  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 40-שנה שהסתיימה ב, ה0200המבוקר על ידי רואה החשבון שלנו לשנת 

. הסיבה שאנחנו מביאים את זה כרגע, מכיוון שבמשרד הפנים 0200לדצמבר 

שנים מחליפים לנו צוות  5היה מינויים מאוחרים של רואה החשבון. כל 

רואה חשבון מבקר, ובעצם המינוי הוא חל רק באוגוסט כך שהביקורת 

ללו. אני רוצה התחילה רק באוגוסט, ולכן רק בנובמבר נחתמו הדו"חות ה

גם לציין שבנוסף לדו"חות המבוקרים, שהם הדו"חות הכספיים, יש גם דו"ח 

מפורט. הדו"ח המפורט זה בעצם אוטוריטה של ועדת הביקורת. זה יבוא 

בפניכם בהמשך השנה אני מאמינה, אבל חשוב לי לציין שהדו"ח המפורט 

ה ברציפות שזה הוא חלק. לא נמצאו בו ליקויים מהותיים. וזו השנה השניי

קורה, ואני מאוד גאה על כך. אני חושבת שבאמת זה כבוד לעירייה שאנחנו 

עומדים בכך. לעניין הדו"ח הכספי שלפניכם, אז אתם יכולים, אני מפנה 

, אתם יכולים לראות שהעירייה עמדה בתקציב. סיימנו את 8אתכם לעמוד 

לים והתשלומים בעצם רואים את ריכוז התקבו 8השנה ללא גרעון. בעמוד 

בשלושת התקציבים, אם אפשר לקרוא לזה כך, תקציב רגיל, בלתי רגיל וגם 

 0.3, הסתיימה בעודף כללי של 0200בקרן לעבודות פיתוח, כך שהשנה, שנת 

 מיליון שקלים. זהו בעצם. אם יש למישהו שאלות, אני אשמח לענות. 

ב רואה החשבון בנוגע לביאור אני אשמח רק להסבר בגין שני הסייגים שכת מר שחר האס:

 ולהיקף החובות המסופקים.  05

כן, אין בעיה. בעצם בביקורת רואה חשבון, רואי חשבון מחויבים לתת  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

הפניית צומת לב, וזה מה שאתה רואה כאן, במקרה שבעצם יש איזשהו 

דעת. יש, משהו בהיקף גדול. זה אומר, בעצם יש כל מיני דרגות של חוות 

, התחייבויות 05במקרה הזה שני העניינים הם פשוט, כמו שראית בסעיף 

תלויות, זה בעצם התביעות התלויות שכנגד, עומדת כנגד העירייה, וזה פשוט 

ביאור שמתאר משהו שהוא מהותי. אנחנו יכולים לעבור ולתאר את זה, אבל 

זה. והיקף  זה די סטנדרטי. זה בעצם חובה של רואה החשבון לציין את

 0לטופס  0החובות המסופקים, אתה רואה כאן בדיוק את הפירוט, בנספח 

מציינים בעצם את היקף החובות שעומדים, מסופקים או שעומדים 

למחיקה. אנחנו, חייבת לציין שאגף הכנסות עושה בחינה של החובות האלה 

מידי שנה. אנחנו מחויבים לעשות את זה ואנחנו עושים את זה. בעצם 

מעריכים את החובות של העירייה, מעריכים מה עומד, בעצם מה הוא חוב 
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מסופק, מה עומד למחיקה, ובמקרה הצורך גם מביאים לכאן, אתם יודעים 

 את זה, בעצם לאישור המועצה למחיקה. 

 תודה.  מר שחר האס:

 בבקשה. עוד שאלות?  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

, הן 0200ו"ח כספי מבוקר לעיריית חולון לשנת אוקי, מי בעד אישור ד מר מוטי ששון:

, 00, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0לתקציב הפיתוח והן לתקציב הרגיל? מי בעד? 

, 2, 5, 3, 4, 0, 0בעד. אני מקווה שלא התבלבלתי.  08, 00, 02, 05, 03, 04, 00

בעד, אחד  00בעד. אין נגד.  08. 08, 00, 02, 05, 03, 04, 00, 00, 02, 0, 8, 0

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.נמנע. 

 

 .0708-0707חלוקת תקציב תמיכות בספורט שנת  .84

 . יש על זה שאלות? כן, בבקשה. 0200חלוקת תקציב תמיכות בספורט לשנת  מר מוטי ששון:

כן. אני רואה שבכדורגל נשים, לקבוצת הבוגרות של מכבי חולון יש תקציב  גב' שני מסילתי כהן:

שקלים. למיטב ידיעתי, וזה גם חלק מהמקצוע שלי, הקבוצה  400,520של 

 הזאת נסגרה לפני חודש וחצי, כל השחקניות שוחררו. 

 אז היא לא תקבל כסף.  מר מוטי ששון:

 אז אני רוצה לדעת מה, לאן הולך התקציב הזה.  גב' שני מסילתי כהן:

אם אין קבוצה, דקה. אם אין  הוא נשאר בתקציב הספורט. חבר'ה, קודם כל, מר מוטי ששון:

קבוצה, אז היא לא תקבל כסף. ואם היא לא תקבל כסף, זה נשאר בתקציב 

 של הספורט. 

ואם זה נשאר בתקציב של הספורט אז אי אפשר להגדיל את התקציב  גב' שני מסילתי כהן:

 למחלקות אחרות? 

 אז לכן אני אומר,  מר מוטי ששון:

 ורט, לדוגמה. לנשים בספ גב' שני מסילתי כהן:

זה לא הולך ככה. יש קריטריונים שאושרו במועצה. אם נוסף תקציב, אז  מר מוטי ששון:

 הולך לפי הקריטריונים שאושרו במועצה. 

אני אסביר את זה יותר טוב. מכבי חולון הודיעו שאין להם קבוצה, היה להם  מר עצמון קצב:

אותם ליגה. כרגע לא  שימוע ביום חמישי האחרון, היו אמורים להוריד

ערעורים של קבוצות אחרות נגד מכבי חולון בנושא  5הורידו אותם ליגה. יש 

הזה. אם מכבי חולון לא תהיה קבוצה, הכסף הזה יתחלק בין שאר 

הקבוצות. ואת זה נעשה בחצי השני של השנה, אחרי שנדע שלא קיימים. כי 
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היה לנו מאיפה להביא אם אנחנו נחלק את זה עכשיו וכן תהיה קבוצה, לא י

 את הכסף הזה. 

 אז אנחנו משאירים את למעקב. זאת אומרת,  גב' שני מסילתי כהן:

 נכון.  מר עצמון קצב:

 אוקי.  גב' שני מסילתי כהן:

מוטי, אגב, זה הדבר הנכון. ... אבל אתה, אתה רוצה לשים את הכסף בצד  מר זאב ניסים:

 כרזנו על, ואחר כך להחליט. אין דבר כזה. ברגע שה

תראה, זאב, יש תקציב של הספורט. אתה מחלק את הכל. עכשיו באה קבוצה  מר מוטי ששון:

ומתפרקת, אתה לוקח את הכסף שלה ומחלק לאחרים. כן. לפי 

 הקריטריונים. כן, נכון. אוקי, מי בעד,

רגע, יש לי עוד שאלה. האם היה איזה שינוי מהותי בניקוד של הקבוצות  מר בר שי:

 ה הזאת לעומת עונה קודמת? העונ

אגודות נסגרו, צפרירים סגרו את הקבוצות  4לא, לא היה שינוי. פשוט  מר עצמון קצב:

שלהם, חלק מהילדים הלכו לירמיהו. א.ס. מור סגרו את הקבוצות שלהם, 

חלק הלכו לעוצמה. וגם הפועל מכשירים, השנה הם לא יקבלו תקציב. הם 

 ונחבק,  0200-קציב בפתחו עמותה חדשה, הם יגישו ת

 למה כל כך הרבה נסגרות?  מר שחר האס:

 המצב של הקורונה כנראה לא היה טוב.  מר עצמון קצב:

זה התחיל הרבה לפני הקורונה. אל תפילו כל דבר את הקורונה. זה כבר  מר זאב ניסים:

 שנים, 

, 0200-פורט לאוקי, מי בעד אישור ועדת תמיכות לחלוקת כספי התמיכות בס מר מוטי ששון:

? 0.0.0200על פי מכתבם של יוסי זיידה, רחמים בינוני ואביבה שרון, מיום 

בעד. מי נגד? אחד נגד. מי נמנע?  00, 00, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0מי בעד? 

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנעים.  5. 5, 3, 4, 0, 0

 

פטל, כחברת -קרן בצלאל אישור מנהלת מחלקת הדרכה ופרט במשאבי אנוש, גב' .83

 בית הדין למשמעת של עובדי הרשויות המקומיות.

, אישור מנהלת מחלקת הדרכה ופרט במשאבי אנוש, גברת קרן 03סעיף  מר מוטי ששון:

פטל, כחברה בבית הדין למשמעת של עובדי הרשויות המקומיות. -בצלאל

יעו אותה, אתם יודעים, יש בית דין למשמעת של הרשויות המקומיות, אז הצ

 נאפשר לה. מי בעד? 

 מי הציע אותה?  דובר:
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, 00, 02, 05, 03, 04, 00, 00, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0סמנכ"ל משאבי אנוש.  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד. מי נגד? מי נמנע? אין נמנע, אין נגד.  08

 

 על פי הנחיות משרד הפנים.אישור שכר מנכ"ל העירייה החדש מר ארז ניסים  .85

אישור שכר מנכ"ל העירייה החדש, מר ארז ניסים, על פי הנחיות משרד  מר מוטי ששון:

 הפנים אנחנו צריכים לאשר במועצה. 

 לא קיבלנו אבל שום מסמך, שום מכתב.  גב' אלינור מטלון:

 מכתב על מה?  מר מוטי ששון:

 לא כתוב פה שום דבר.  גב' אלינור מטלון:

לא, המועצה צריכה לקבל החלטה עקרונית שהיא מאשרת את השכר שלו  מוטי ששון:מר 

 לפי הוראות משרד הפנים. 

 אבל מה השכר?  גב' אלינור מטלון:

 ברוטו.  42,222סדר גודל של  מר מוטי ששון:

 , משהו כזה. שכר ברוטו של מנכ"ל. 42,022 דובר: 

 זה על פי קביעת משרד הפנים, נכון?  דובר:

על פי, כן. על פי הוראות משרד הפנים. מי בעד? מאה אחוז משרה. בסדר,  מוטי ששון:מר 

, 00, 00, 02, 0, 8, 0, 2, 5, 3, 4, 0, 0מאה אחוז משרה, אתה צודק. מי בעד? 

 בעד.  08, 00, 02, 05, 03, 04

 אנחנו מברכים על המינוי שיש מנכ"ל. בשעה טובה. מר שחר האס:

 . תודה רבה, ושיהיה לכולנו, אושראין נמנעים.  אין נגד, מר מוטי ששון:

 אושר יום לפני שנה, כל הכבוד. בדיוק יום לפני שנה.  גב' אלינור מטלון:

 לא, הוא צריך להשתחרר מעיריית תל אביב.  מר מוטי ששון:

 ביום השנה.  גב' אלינור מטלון:

 אוקי, תודה רבה לכם. הישיבה נעולה.  מר מוטי ששון:
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